


# អយ្យកោ អំប្រាហាំ

 សៀវភៅលោកុប្បត្តិម្តងទៀត ជំពូកទី២២ ចាប់ផ្តើមជាមួយនឹងខទី១៥ ហើយយើងរំពឹងថាឥឡូវនេះយើងគ្រាន់តែនិយាយមួយភ្លែត ហើយចាប់ផ្តើម កម្មវិធី។ លោកុប្បត្តិ២២ ចាប់ផ្តើមដោយខទី១៥។

*ទេវតានៃព្រះយេហូវ៉ា ទ្រង់ក៏ហៅពីលើមេឃមកអំប្រាហាំម្តងទៀត*

*ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា អញបានស្តាប់ដោយនាមរបស់អញ ព្រោះឯង បានធ្វើដូច្នោះ គឺដែលមិនបានសំចៃទុកនូវកូនឯងតែ១នេះ*

*នោះអញនឹងឲ្យពរដល់ឯង ហើយនឹងចំរើនពូជឯងឲ្យមានគ្នាសន្លឹក ដូចផ្កាយនៅលើមេឃ ហើយដូចខ្យល់នៅមាត់សមុទ្រ ពូជឯងនឹងបាន គ្រប់គ្រងលើទ្វារក្រុងនៃពួកខ្មាំងសត្រូវ*

*គ្រប់ទាំងសាសន៍នៅផែនដីនឹងបានពរដោយសារពូជឯង ពីព្រោះឯង បានស្តាប់តាមពាក្យអញ។*

2 ជាការសន្យាអ្វីទៅហ្ន៎ ដោយសារតែការស្តាប់បង្គាប់! ការស្តាប់បង្គាប់គឺជាអ្វី ដែលព្រះចង់បាន។ ធ្លាប់បានចែងថា “ការគោរពប្រតិបត្តិគឺប្រសើរជាងដង្ហាយ។” ការស្តាប់បង្គាប់ព្រះអម្ចាស់ គឺប្រសើរជាងការថ្វាយដង្ហាយដែលអ្នកអាចធ្វើបាន។

3 យើងកំពុងប្រឈមមុខនឹងអត្ថបទដ៏អស្ចារ្យមួយ នៅយប់នេះគឺ *អយ្យកោ អំ ប្រាហាំ* ដែលត្រូវបានគេហៅថា “បិតានៃសេចក្តីជំនឿ” ដោយសារព្រះបានធ្វើនូវ ការសន្យាជាមួយគាត់ថានឹងទទួលបានផែនដី និងពូជរបស់គាត់ផង។ ហើយគឺ តាមរយៈអំប្រាហាំ យើងដែលបានស្តាប់ក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ក្លាយជាពូជរបស់អំប្រាហាំ ហើយទទួលមរតកជាមួយគាត់តាមការសន្យា។

4 ឥឡូវនេះ អំប្រាហាំគ្រាន់តែជាមនុស្សធម្មតាម្នាក់ មិនមែនជាអ្វីដែលពិសេស នោះទេ។ ព្រះមិនដែលហៅគាត់ តាមដែលយើងមានកំណត់ត្រាណាមួយឡើយ រហូតដល់គាត់មានអាយុចិតសិបប្រាំឆ្នាំ។ ប្រពន្ធរបស់គាត់ដែលត្រូវជាប្អូនស្រី បង្កើតរបស់គាត់មានអាយុហុកសិបប្រាំឆ្នាំនៅពេលនោះ ពួកគេប្រហែលជាវាស់នៅ ជាមួយគ្នាតាំងពីនៅក្មេង។ នាងជាស្រ្តីអារ ហើយគ្មានកូន។ ព្រះទ្រង់ត្រាស់ហៅ ការញែកចេញទាំងស្រុង ដើម្បីបំបែកខ្លួនចេញពីពិភពលោកទាំងមូល និងពី

ប្រជាជនរបស់គាត់ទាំងអស់ និងពីគ្រប់ពូជសាសន៍របស់គាត់។ មានរឿងពិសេសសម្រាប់គាត់ឱ្យធ្វើ។

5 ហើយនៅពេលដែលព្រះវរបិតាឱ្យអ្នកធ្វើរឿងពិសេស ទ្រង់ទាមទារឱ្យមានការព្រៃកចេញពីគ្នាទាំងស្រុងពីការសង្ស័យណាមួយ។ អ្នកត្រូវចូលមកស្តាប់បង្គាប់ពេញលេញ ដើម្បីគោរពតាមអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។ ព្រះទាមទារវា។ អ្នកត្រូវធ្វើវាដោយគ្មានវិធីផ្សេងឡើយ។ ហើយឥឡូវនេះ ទ្រង់តែងតែធ្វើជាគំរូ ហើយនោះជាគំរូរបស់ទ្រង់ អំពីការផ្តាច់ខ្លួនទាំងស្រុងពីក្រុមគ្រួសាររបស់គាត់ទាំងអស់ ញាតិសន្តានទាំងអស់របស់គាត់ ជាដើម ដើម្បីដើរលើជីវិតមួយដាច់ដោយឡែកជាមួយព្រះ។

6 ជាច្រើនឆ្នាំកន្លងផុតទៅ គ្មានអ្វីកើតឡើងទេ ប៉ុន្តែអំប្រាហាំនៅតែប្រកាន់ខ្ជាប់។ គាត់មិនបាក់ទឹកចិត្តទេ។ “គាត់មិនដែលស្រឡាញ់កាំងនឹងការសន្យារបស់ព្រះតាមរយៈការមិនជឿនោះទេ ប៉ុន្តែគាត់មានកម្លាំង ដោយលើកតម្កើងព្រះ។”

7 ពីមួយឆ្នាំទៅមួយឆ្នាំ ដូចជាវាកន្លងទៅ វាច្បាស់ជាមានអ្នករិះគន់ជាច្រើនមកដោយនិយាយថា “អំប្រាហាំជាបិតានៃជាតិសាសន៍ តើអ្នកមានកូនប៉ុន្មាននាក់ឥឡូវនេះ?” នោះមិនបានធ្វើឱ្យគាត់ភ្ញាក់ផ្អើលទេ។ គ្មានកូនទេ ហើយសាវ៉ាបានឆ្លងផុតពេលវេលានៃជីវិត នៃការអាចមានកូន ព្រោះ នាងផុតពីការមកដូវ ប៉ុន្តែលោកអំប្រាហាំនៅតែជឿព្រះដដែល។ គាត់បានរៀបចំសម្រាប់ទារក ដោយសារគាត់បានដឹង និងត្រូវបានគេជំរុញយ៉ាងពេញលេញថា ព្រះមិនអាចធ្វើការសន្យាហើយតែការសន្យានោះធំពេកដែលទ្រង់ធ្វើមិនបានទេ។

8 ពូជសាសន៍របស់គាត់ច្បាស់ជាគិតដូចគ្នា។ ទោះបីជាវាហាក់បីដូចជាមិនពិតយ៉ាងណា វាហាក់ដូចជាមិនមែនជាធម្មជាតិយ៉ាងណាក្នុងគំនិតទូទៅ ប៉ុន្តែព្រះមិនអាចធ្វើការសន្យាហើយតែការនោះធំពេកដែលទ្រង់មិនអាចចាត់ចែងបានទេ។ យើងជឿរឿងដដែលនេះនៅថ្ងៃនេះ។ គ្រប់ពូជពិតរបស់អំប្រាហាំ ជឿរឿងដូចគ្នា។ មិនថាស្ថិតក្នុងកាលៈទេសៈបែបណា ចំណេះដឹងយើងប្រមូលបានច្រើនប៉ុណ្ណា តើមានរឿងប៉ុន្មានកើតឡើង តើវាខុសពីធម្មជាតិយ៉ាងណា វាល្ងង់ប៉ុនណា ផ្ទុយទៅវិញ ចំពោះចិត្តធម្មជាតិ វាមិនមានភាពខុសគ្នាបន្តិចសោះ។ ប្រសិនបើព្រះមានបន្ទូលដូច្នោះ នោះហើយជាវា។ ហើយពូជរបស់អំប្រាហាំបានតាំងនៅតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ដែលដោះស្រាយវា។

9 យើងរកឃើញថា នៅម្តែប្រាំឆ្នាំក្រោយមក គ្មានកូននៅឡើយទេ។ ហើយព្រះនៅតែស្មោះត្រង់ដើម្បីរក្សាការសន្យារបស់ទ្រង់ចំពោះអំប្រាហាំ ដ្បិតអំប្រាហាំបានជឿព្រះ។ ក្មេងប្រុសតូចបានមកដល់ឈុតឆាកនោះគឺអ៊ីសាកតូច។

10 បន្ទាប់មកបន្ទាប់ពីអ៊ីសាកតូចបានប្រសូត្រឡើងមក នោះយើងដឹងថា ព្រះបានធ្វើតេស្តលើគាត់ទ្វេដង។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “កូននេះ...” បន្ទាប់ពីឡើងនេះមានអាយុប្រហែលមួយរយដប់ប្រាំឆ្នាំ ឬម្ភៃឆ្នាំហើយ ដែលអំប្រាហាំមាន។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អញចង់ឱ្យអ្នកយកវា ជាកូនប្រុសតែមួយគត់របស់អ្នក ហើយនាំវាឡើងលើភ្នំដែលអញនឹងបង្ហាញអ្នក នៅទីនោះ ត្រូវថ្វាយវាជាដង្វាយឡើងលើភ្នំនេះ ដើម្បីបូជា។” ពាក្យម្យ៉ាងទៀត ច្បាប់ផ្លាញាល់កសុតាងដែលគាត់មានថាការសន្យានឹងត្រូវបានសម្រេច។ នោះគឺដកយករបស់ធម្មជាតិទាំងអស់។

11 ហើយអំប្រាហាំមានប្រសាសន៍ថា “ខ្ញុំបានទទួលវាជាមនុស្សម្នាក់ដែលមានជីវិតរស់ឡើងវិញ។ ហើយខ្ញុំបានជំរុញយ៉ាងពេញលេញថា ទ្រង់អាចប្រោសគាត់ឲ្យរស់ឡើងវិញបាន។”

12 នោះហើយជាមនុស្សជាពូជរបស់អំប្រាហាំ ពីព្រោះទ្រង់បានប្រោសយើងឲ្យរស់ឡើងវិញ។ យើងបានស្លាប់នៅក្នុងអំពើបាប និងការរំលង។ ហើយទ្រង់ដែលអាចផ្លាស់ប្តូរគំនិតរបស់ខ្ញុំ ផ្លាស់ប្តូរការគិតរបស់ខ្ញុំ ផ្លាស់ប្តូរធម្មជាតិរបស់ខ្ញុំ ផ្លាស់ប្តូរខ្ញុំទាំងអស់ ទ្រង់អាចធ្វើតាមដែលទ្រង់សព្វព្រះទ័យ។ អ្វីក៏ដោយដែលទ្រង់មានបន្ទូល ខ្ញុំជឿថាវាជាសេចក្តីពិត ហើយគ្រប់ពូជរបស់អំប្រាហាំក៏ជឿដូចគ្នាដែរ។

13 អំប្រាហាំ មិនមែនមិនបានស្តាប់បង្គាប់ព្រះ ដោយមិនយកកូនប្រុសទៅនោះទេ។ ហើយនៅពេលព្រឹក គាត់បានប្រាប់អ្នកបំរើថា “អ្នករង់ចាំនៅទីនេះជាមួយសត្វលា។ កូនប្រុសនឹងខ្ញុំទៅថ្វាយបង្គំ ហើយគាត់នឹងត្រឡប់មកវិញ។” អូតើគាត់នឹងធ្វើវាដោយរបៀបណា? ពេលឡើងដល់កំពូលភ្នំ យកជីវិតកូនប្រុសរបស់គាត់ គាត់និយាយថា “កូនប្រុសនេះ ខ្ញុំនឹងថ្វាយត្រលប់ទៅវិញ។” គាត់ដឹងថាមានអ្វីមួយកើតឡើង។ ហើយគាត់មិនដឹងថាតើព្រះនឹងធ្វើវាដោយរបៀបណា។ នោះមិនមែនជាសំណួររបស់គាត់ទេ។ គាត់ដឹងថាព្រះបានសន្យា។

14 នោះហើយជាអ្វីដែលយើងយកត្រូវចិត្តទុកដាក់ដើម្បីដឹង ព្រះបានសន្យាវា! តើវានឹងទៅយ៉ាងណា? ខ្ញុំមិនអាចប្រាប់អ្នកបានទេ។ ប៉ុន្តែព្រះទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ! ទ្រង់នឹងចាត់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាលើកទីពីរ ទ្រង់នឹងយាងមកក្នុងរូបកាយ។

ទ្រង់នឹងទាមទាររបស់ទ្រង់ផ្ទាល់មកវិញ។ នឹងមានមួយពាន់ឆ្នាំ សហស្សវត្សរ៍ សោយរាជ្យនៅលើផែនដីនេះ ជាមួយទ្រង់ ជាមួយនឹងការប្រោសលោះ។ នោះ ហើយជាអ្វីដែលទ្រង់បានសន្យា ហើយយើងកំពុងស្វែងរកម៉ោងនោះដើម្បីខិតចូល ជិត។

15 ទ្រង់បានសន្យាថានឹងប្រោសអ្នកជំងឺ ប្រោសមនុស្សស្លាប់ឲ្យរស់ឡើងវិញ ដេញអារក្សចេញ។ ទ្រង់បានសន្យាថានឹងធ្វើវា។ ទ្រង់គឺនៅដដែលដូចគ្នាកាលពី ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ដោយរបៀបថេរ? ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ទ្រង់សន្យា ថានឹងធ្វើវា! យើងគ្រាន់តែជឿវា ទៅបានហើយ។ ពេលមនុស្សជឿព្រះ គាត់ជឿគ្រប់ ទាំងអស់ដែលទ្រង់មានបន្ទូល។

16 ហើយនោះជារបៀបដែលអំប្រាហាំបានជឿព្រះ។ ឥឡូវនេះត្រូវបានសុំឲ្យ ចម្លាញារាល់ភស្តុតាងដែលការសន្យារបស់ទ្រង់នឹងត្រូវបានយកចិត្តទុកដាក់ ប៉ុន្តែ គាត់ត្រូវបានជំរុញថាព្រះអាចធ្វើវាបាន។

17 ឥឡូវនេះ ទ្រង់មិនត្រឹមតែបានប្រទានការសន្យាដ៏អស្ចារ្យនេះប៉ុណ្ណោះទេ ទ្រង់ក៏បានប្រទានដល់ពូជរបស់គាត់ផងដែរ។ ហើយដោយសារលោកអំប្រា ហាំមានចិត្តស្មោះត្រង់ ហើយបានរក្សា—ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ដែល ព្រះជាម្ចាស់បានសន្យានឹងគាត់ ហើយដឹងថាព្រះជាម្ចាស់អាចលើកកូននេះឱ្យរស់ ឡើងវិញបាន។ ហើយគាត់មិនបានសម្រេចទុកកូនរបស់គាត់ផ្ទាល់ ប៉ុន្តែ (ព្រះ) គឺជា ប្រភេទនៃព្រះដែលប្រទានព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ ពិតណាស់។ ពេលគាត់លឺឈើ ឡើងលើភ្នំ ជាដើម ហើយព្រះគ្រីស្ទបានលឺឈើឆ្ការរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់ ឡើងលើភ្នំ នៅពេលក្រោយមក ទៅកាន់កន្លែងដែលទ្រង់ត្រូវបានឆ្ការ។

18 យើងបានដឹង នៅក្នុងកិច្ចការនេះ វាពិតជាគាប់ព្រះហឫទ័យព្រះណាស់ដែល ឃើញថាអំប្រាហាំស្រឡាញ់ទ្រង់លើសជាងអ្វីៗទាំងអស់នៅលើផែនដី សូម្បីតែ កូនប្រុសតែមួយរបស់គាត់។ ទ្រង់ស្រឡាញ់គាត់លើសពីអ្វីដែលអ្នកណាអាច និយាយបាន អ្នកណាអាចធ្វើបាន គាត់នៅតែស្រឡាញ់ព្រះច្រើននឹងជឿព្រះបន្ទូល ទ្រង់។

19 ពូជរបស់អំប្រាហាំទាំងអស់ជឿព្រះដូច្នោះ។ ពួកគេកំពុងជឿលើព្រះ។ ហើយ យើងដឹងថាវាគាប់ព្រះហឫទ័យព្រះជាខ្លាំង ដែលនេះជាអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល “ពូជរបស់អ្នកនឹងកាន់កាប់ច្រកទ្វារខ្លាំងសត្រូវ។ ពូជរបស់អ្នកនឹងកាន់កាប់ច្រក

ទ្វារខ្លាំងសត្រូវ។” ចូរចាំថា នោះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ពូជរបស់អំប្រាហាំ ជឿ។ ប្រសិនបើអ្នកជាពូជពិតប្រាកដរបស់អំប្រាហាំ ជំនឿដែលអំប្រាហាំមាននៅ ក្នុងព្រះ នោះនៅក្នុងអ្នក។ ហើយអ្នកជឿថាអ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូល គឺព្រះបាន រក្សាការសន្យារបស់ទ្រង់។

20 ហើយទ្រង់បានមានបន្ទូលបែបនេះ ឥឡូវសូមចាំថា ទ្រង់បានធ្វើការសន្យា នេះចំពោះលោកអំប្រាហាំប៉ុណ្ណោះ បន្ទាប់ពីទ្រង់បានធ្វើតេស្តដល់គាត់។ ពូជរបស់ អំប្រាហាំត្រូវតែត្រូវបានសាកល្បងជាមុនសិន ដើម្បីមើលថាតើពួកគេពិតជាជឿ ព្រះបន្ទូលឬអត់។ ចូរចាំថា វិធីតែមួយគត់ដែលគាត់អាចរក្សាការសន្យារបស់ព្រះ ដោយសារគាត់ជឿលើសេចក្តីសន្យារបស់ព្រះ ហើយត្រូវបានតេស្តមើលថាគាត់ ជឿឬអត់។

21 យើងត្រូវបាននាំទៅកាន់ការធ្វើតេស្តនោះ។ ពូជរបស់អំប្រាហាំសព្វថ្ងៃនេះ ត្រូវ បាននាំមកនូវការសាកល្បងនោះ។ តើយើងនឹងទទួលយកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ឬយើងយកអ្វីដែលមនុស្សបាននិយាយអំពីវា? តើយើងនឹងយកអ្វីដែលអង្គការ មួយចំនួនបានបង្កើតឡើងជាគោលលទ្ធិ ហើយទទួលយកឬក៏យើងយកអ្វីដែល ព្រះបានមានបន្ទូល? ប្រសិនបើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ពិត នោះយើងជឿ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដោយមិនគិតពីអ្វីផ្សេងទៀតឡើយ។ យើងទុកឲ្យពាក្យសម្តី របស់មនុស្សគ្រប់រូបជាពាក្យកុហក ហើយព្រះបន្ទូលជាសេចក្តីពិត។ ពូជពិត របស់អំប្រាហាំ! ប៉ុន្តែមុននឹងអ្នកអាចក្លាយជាពូជពិតនោះ អ្នកត្រូវតែឆ្លងកាត់ ការសាកល្បង ដូចជាលោកអំប្រាហាំ បានធ្វើដែរ។ ទ្រង់បានសន្យាមិនត្រឹមតែលោក អំប្រាហាំប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែពូជរបស់លោកនឹងកាន់កាប់ច្រកទ្វាររបស់ខ្លាំងសត្រូវ។ អូ ខ្ញុំអើយ!

22 គ្រាន់តែគិត អយ្យកោត្រូវបានជំរុញយ៉ាងយ៉ាងខ្លាំងនៅក្នុងវា នៅក្នុង ការសាកល្បងរបស់គាត់នៃការសន្យានៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ គឺត្រឹមត្រូវ។ ទោះបី កាលៈទេសៈបែបណាក៏ដោយ គាត់នៅតែជឿថាព្រះបន្ទូលគឺត្រឹមត្រូវ។ អំ ប្រាហាំ ដែលជាបុព្វបុរសដ៏អស្ចារ្យ មិនដែលងើរវាយក្នុងសេចក្តីជំនឿឡើយ នៅពេលដែលគាត់ត្រូវបាននាំទៅកាន់ពេលវេលាសាកល្បងនោះ។ គាត់ជឿថា ព្រះជាម្ចាស់អាចប្រោសគាត់អោយរស់ឡើងវិញបាន។ គាត់ជឿព្រោះព្រះបាន ធ្វើតាមការសន្យា។ ហើយនៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់បានសន្យាថាគាត់នឹង

ក្លាយជា “ចិត្តនៃប្រជាជាតិនានា” ហើយគាត់ជឿថានោះជាការពិត។ គាត់មិនដឹងថាវានឹងទៅជាយ៉ាងណានោះទេ។ លុះទារកនោះកើតមក លុះទុកចិត្តបានម្តងប្រាំឆ្នាំ ក៏សុំបំផ្លាញទារកនោះវិញ គាត់នៅតែដឹងថាការសន្យារបស់ព្រះគឺជាការពិត ហើយគាត់បានថ្វាយកូនប្រុសគាត់។

23 ពូជគាត់ ក៏ដូចគ្នា! ការសន្យារបស់ព្រះជាម្ចាស់គឺជាត្រា សម្រាប់អស់អ្នកដែលជាពូជរបស់អំប្រាហាំ។ ការសន្យាគឺជាត្រាមួយ ជាទីសម្គាល់ដែលបានចុះហត្ថលេខា។ ហើយនៅពេលដែលយើងជឿរាល់ព្រះបន្ទូលសន្យា នោះត្រាត្រូវបានផ្តល់ឱ្យយើង ដើម្បីបញ្ជាក់ការសន្យា។ ឃើញទេ ប្រសិនបើយើង—ប្រសិនបើយើងជាពូជរបស់អំប្រាហាំ យើងឆ្លងកាត់ការសាកល្បងថាតើយើងនឹងជឿព្រះគម្ពីរឬអត់។ ព្រះគម្ពីរគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ព្រោះជាព្រះ។ ហើយបន្ទាប់មកបន្ទាប់ពីអ្នកបានឆ្លងកាត់ការសាកល្បង ដើម្បីជឿ។

24 នៅពេលដែលពួកគេខ្លះនិយាយថា “ថ្ងៃនៃការអស្ចារ្យត្រូវបានកន្លងផុតទៅ។” ប្រសិនបើអ្នកទទួលយកវា នោះគឺផ្ទុយទៅនឹងព្រះបន្ទូល។

25 ប្រសិនបើអ្នកនិយាយថា “អ្នកមិនបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ ថ្ងៃនេះ។ មិនមានរឿងបែបនេះទេ។ មានតែសារឹកដប់ពីរនាក់ប៉ុណ្ណោះដែលបានទទួលវា។”

26 ព្រះបន្ទូលបាននិយាយថា ពេត្រុសអធិប្បាយវានៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ គាត់បាននិយាយថា “សូមអ្នករាល់គ្នាប្រែចិត្ត ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការផ្តាច់បាប អ្នកនឹងទទួល អំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ដ្បិតការសន្យាគឺសម្រាប់អ្នក និងរបស់កូនៗអ្នក និងចំពោះពួកគេដែលនៅឆ្ងាយ ដល់ជាច្រើននាក់ទៀតតាមដែលព្រះអម្ចាស់ ជាព្រះនៃយើងទ្រង់នឹងត្រាស់ហៅ។”

27 នោះហើយជាអ្វីដែលវាមានន័យពិតប្រាកដ។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកត្រៀមខ្លួនជាស្រេចក្នុងការធ្វើតេស្ត តេស្តអាស៊ីតរបស់ព្រះ ហើយធ្វើតាមវេជ្ជបញ្ជានោះ ខ្ញុំកំពុងប្រាប់អ្នក អ្នកនឹងដឹងថាព្រះរក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ប្រសិនបើអ្នកនឹងជឿ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវឆ្លងកាត់វា ព្រោះនោះជាត្រា។ នៅពេលដែលអ្នកអាចទទួលបានវា នោះអ្នកនឹងទទួលបានការសន្យា។ ដោយសារតែវាជាវេជ្ជបញ្ជារបស់ព្រះ ជាវិធីដែលយើងគួរធ្វើវា ហើយនោះជាវិធីដែលយើងត្រូវធ្វើតាម វាគ្រាន់តែជាអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។ ឥឡូវនេះមិនត្រឹមតែចំពោះអ្នកខ្លះ

ប៉ុណ្ណោះទេ “គឺអ្នកណាក៏ដោយ” អ្នកណាដែលជឿ អ្នកណាដែលប្រែចិត្ត អ្នកណាដែលជឿ។ វាដល់គ្រប់ជំនាន់ ដល់មនុស្សទាំងអស់ អ្នកណាដែលចង់ជឿ។ ហើយជំនឿលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនាំអ្នកទៅរកការសន្យានេះ។ បន្ទាប់មក ហើយបន្ទាប់មក អ្នកអាចមានអំណាចដើម្បីកាន់កាប់ត្រានៃការសន្យានោះ។

28 ហើយការសន្យាដែលយើងទទួល ត្រាគឺជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ត្រូវហើយ។ ដ្បិតនោះគឺជាព្រះនៅក្នុងទម្រង់នៃព្រះវិញ្ញាណ អ្នកជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នៅក្នុងអ្នក បន្ទាប់មកទ្រង់យាងមក។ ប្រសិនបើអ្នកទទួលបានព្រះបន្ទូលនៅក្នុងអ្នក នោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាវត្ថុតែមួយគត់ដែលអាចធ្វើឱ្យមានជីវិត ហើយបន្ទាប់មក អ្នកមានការសន្យាថានឹងអាចកាន់កាប់ច្រកទ្វារនៃគ្រប់ខ្នាំងសត្រូវដែលព្យាយាមវាយប្រហារអ្នក។ ត្រូវហើយ។ ព្រះទ្រង់បានសន្យាវា ហើយវាដូច្នោះមែន។

29 ឥឡូវនេះ ចូរចាំថា អ្នកអាចធ្វើវាបាន តែនៅពេលនោះ ហើយបន្ទាប់មកបានតែបន្ទាប់ពីបានសាកល្បងដោយព្រះបន្ទូល។

30 អំប្រាហាំត្រូវបានសាកល្បងដោយព្រះបន្ទូល។ “អំប្រាហាំ តើអ្នកនឹងជឿទេថាអ្នកនឹងមានកូនប្រុស?”

“បាទ។”

31 កូនប្រុសបានមក។ “ឥឡូវនេះបំផ្លាញគាត់។ តើអ្នកនៅតែជឿវាទេ អំប្រាហាំ?”

32 “ទូលបង្គំជឿ ត្បិតទ្រង់អាចប្រោសគាត់ឲ្យរស់ឡើងវិញបាន។”

33 ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះ ពូជរបស់អ្នកនឹងកាន់កាប់ច្រកទ្វារនៃខ្នាំងសត្រូវ។” អាម៉ែន! បន្ទាប់ពីការធ្វើតេស្ត!

34 សូមពិនិត្យមើលពូជខ្លះរបស់អំប្រាហាំ ក្នុងពូជធម្មជាតិ។ ដែល ថ្ងៃនេះយើងជាពូជខាងវិញ្ញាណ។ ប៉ុន្តែ ចូរយើងស្វែងយល់ថា ដោយពូជធម្មជាតិនៃពួកគេ មួយចំនួនដែលជឿលើការសន្យាដ៏ពេញលេញរបស់ព្រះ ហើយមិនដែលសូ-... [កន្លែងទេនៅលើកាសែត—អដង។]

35 ខ្ញុំបាននិយាយថា “និយាយអីញ៉ឹង តើនារីគ្រិស្តានចង់បង្ហាញសំពត់ខ្លីដើម្បីអ្វី? ខ្ញុំមិនអាចយល់ទេ។”

36 អ្នកបានកើតជាថ្មីពីព្រះ អ្នកមានភាពស្រស់ស្អាតនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដើម្បី បង្ហាញថាអ្នកជាអ្វី ដែលអ្នកគឺជា។ អ្នកមានគុណតម្លៃជាងសំពត់ដ៏អាស្រូវ ទាំងនេះមិនមាន។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ស្ត្រីពិតរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ដែលលេចធ្លោ ដោយគុណតម្លៃ អ្នកប្រហែលជាត្រូវគេសើចចំអក ហើយគេហៅថាម៉ូដូស៍ ប៉ុន្តែ អ្នកមានអ្វីមួយដែលគេមិនអាចប៉ះបាន ហើយបានបាត់បង់វា ហើយមិនអាចមាន វាទៀតទេ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ អ្នកបានទទួលគុណតម្លៃ។ នោះហើយជាអ្វីដែល ព្រះជាម្ចាស់ស្វែងរក គឺជាគុណតម្លៃ។ ឃើញទេ?

37 ប៉ុន្តែរឿងដំបូងប្រសិនបើមានចម្ងល់ក្នុងចិត្ត អ្នកមិនចាំបាច់ធ្វើវា ទាល់តែសោះ។ កុំមកក្នុងជួរអធិស្ឋានប្រសិនបើមានសំណួរក្នុងចិត្តរបស់ អ្នក។ កុំមកលុះត្រាតែអ្នកជឿ ជាដាច់ខាត គ្មានរលកណានៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ទាល់តែសោះ ប៉ុន្តែជាអ្វីដែលអ្នកនឹងត្រូវបានព្យាបាល បន្ទាប់មកអ្នកនឹងចេញពី វេទិកានេះជាមនុស្សល្អ។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ នៅពេលដែលមិនមានសំណួរ នៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នកទាល់តែសោះ។ អ្នកត្រូវតែជឿព្រះ មិនមែនធ្វើជាជឿទេ។ គឺ ពិតជាជឿមែន!

38 ហើយពូជរបស់អំប្រាហាំជឿវាដោយសារព្រះបន្ទូលបានមានបន្ទូលដូច្នោះ ហើយនោះជាហេតុផលដែលយើងជឿ។ មិនមែនដោយសារអ្នកខ្លះគន់ទេ ឬ ព្រោះអ្នកផ្សេងនិយាយអ្វីចឹង។ គឺដោយសារព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ ទើបធ្វើឲ្យវាក្លាយជាការពិត។ នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូល នោះ នឹងដោះស្រាយបញ្ហាទាំងអស់។ ទ្រង់គឺជាពាក្យចុងក្រោយ។ ទ្រង់គឺជាកំពូល។ នៅពេលដែលព្រះមានបន្ទូលអ្វី នោះនឹងដោះស្រាយវា។ គ្មានអ្វីផ្សេងទៀតអាច និយាយប្រឆាំងនឹងវាបាន។ “ពាក្យរបស់មនុស្សគ្រប់រូបគឺជាពាក្យកុហក ហើយ ព្រះបន្ទូលគឺជាសេចក្តីពិត។”

39 ឥឡូវនេះ នៅពេលយើងពិនិត្យមើលគ្រាប់ពូជទាំងនេះខ្លះ ចូរយើងគិត។ យើងគិតអំពីកូនជនជាតិហេព្រើរ ខ្ញុំមាននៅទីនេះ ដោយគិតអំពីរឿងនោះ លើ កូនជនជាតិហេព្រើរ បន្ទាប់ពីពួកគេត្រូវបានសាកល្បងប្រឆាំងនឹងការថ្វាយបង្គំ រូបព្រះ។ ឥឡូវនេះ អ្នករាល់គ្នាចាំទេ ស្តេចមានបន្ទូលថា “បើអ្នកណាមិនក្រាប ថ្វាយបង្គំរូបនេះទេ អ្នកនោះនឹងត្រូវបោះចូលក្នុងភ្លើងដ៏ក្តៅនេះ។” ឥឡូវនេះ ក្មេង ទាំងនេះបានជឿថា ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះត្រឹមត្រូវ ដែលពួកគេមិនគួរថ្វាយបង្គំរូប



ណាមួយឡើយ ប៉ុន្តែពេលដែលពួកគេមកដល់ការបង្ហាញខ្លួន ហើយពួកគេត្រូវបានសាកល្បងថាតើពួកគេចង់ប្តូរអត់។

40 លុះកូនចៅទាំងប៉ុន្មាននៅទីនោះទទួលហើយក៏ចូលទៅថ្វាយបង្គំ ពួកគេដើរទៅមុខតាមរបៀបដែលស្តេចមានបន្ទូល។ ពួកគេបានទៅជាមួយនឹងការគិតដ៏ពេញនិយមនៃថ្ងៃនោះ ថាពួកគេត្រូវតែធ្វើវា។

41 ហើយនៅពេលដែលពួកគេត្រូវបានគេសាកល្បងថាតើពួកគេនឹងថ្វាយបង្គំរូបសំណាកនិងព្រែកចេញពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះប្តូរអត់ ពួកគេបាននៅស្មោះត្រង់នឹងព្រះបន្ទូល។ ទោះជាស្ថិតក្នុងកាលៈទេសៈបែបណាក៏ដោយ ក៏ពួកគេនៅតែស្មោះត្រង់នឹងព្រះបន្ទូល។ ហើយពេលគេបោះវាទៅក្នុងឡភ្លើង នោះការសន្យារបស់ព្រះក៏បានសម្រេច។ ពួកគេបានកាន់កាប់ច្រកទ្វារនៃសត្រូវរបស់ពួកគេ។ ហើយមានបុរសទីបួនម្នាក់ឈរនៅទីនោះដោយមានកូនសោសម្រាប់ដោះសោកម្តៅពីភ្លើង ហើយវាមិនអាចធ្វើអ្វីបានក្រៅពីដោះលែងពួកគេឱ្យមានសេរី។ អាម៉ែន។

42 ពេលបុរសប្រុស្ត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ការធ្វើតេស្ត តេស្តអាស៊ីត!

43 អ្នកឃើញទេ ពួកគេត្រូវចូលទៅក្នុងភ្លើង។ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលពួកគេបានធ្វើ ពួកគេនៅក្នុងភ្លើង ហើយរឿងតែមួយគត់ដែលបានកើតឡើង ការធ្វើតេស្តដ៏កាចសាហាវនេះគឺបានដោះសោរ តែប៉ុណ្ណោះ—ខ្មោះដៃចេញពីដៃរបស់ពួកគេ។

44 ជាច្រើនដង ព្រះបានអនុញ្ញាតឱ្យយើង នៅពេលដែលយើងឡើងទៅជាមួយនឹងលោកិយ ចងយើងឡើង ទ្រង់ទុកឱ្យការសាកល្បងដ៏ក្តៅគគុកមកលើយើង ជាកន្លែងដែលយើងត្រូវធ្វើការសម្រេចចិត្ត។ ហើយនៅពេលដែលយើងធ្វើនោះ រឿងតែមួយគត់ដែលការធ្វើតេស្តអាចធ្វើបាន នៅពេលដែលពូជពិតប្រាកដរបស់អំប្រាហាំកំពុងឈរនៅ—ត្រង់ផ្លូវបំបែកនៃការសម្រេចចិត្តមួយ ហើយគាត់បានធ្វើការសម្រេចចិត្តរបស់គាត់ដើម្បីបម្រើព្រះ វាអាចកាត់ចំណងចេញ ហើយធ្វើឱ្យយើងមានសេរីភាព។ សាតាំងអាចផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវជំងឺមួយ។ វាអាចផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវរឿងមួយ និងមួយផ្សេងទៀត។ របៀបដែលអ្នកដឹងថាវាមិនមែនជាព្រះបាននាំអ្នកនៅលើផ្លូវបំបែក ដើម្បីមើលថាតើប្រភេទការ—ការ—ការសម្រេចចិត្តណាដែលអ្នកនឹងធ្វើ?

45 ពួកគេមានទ្វារភ្លើង។ ភ្លើងមិនអាចបញ្ឆេះពួកគេបានទេ។ គ្មានភ្លើងធ្លៀមភ្លើងនៅលើពួកគេ ដោយសារពួកគេបានដឹងថាពួកគេគឺជាពូជរបស់អំប្រាហាំ ហើយពួកគេបានឈរសម្រាប់ព្រះ និងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ពួកគេបានកាន់កាប់—ទ្វាររបស់ខ្មាំងសត្រូវ ហើយភ្លើងមិនអាចឆេះពួកគេបានទេ ព្រោះពួកគេមានទ្វារចូល។

46 ក្រោយមក មានបុរសម្នាក់ជាហោរានៅទីនោះ ដោយឈ្មោះថា ដានីយ៉ែល។ គាត់នឹង...មានការសាកល្បងថាតើគាត់នឹងបម្រើព្រះពិតតែមួយឬអត់។ ហើយនៅពេលដែលវាមកដល់ពេលនោះ ថាតើគាត់នឹងបម្រើព្រះពិតតែមួយ ឬថ្វាយបង្គំព្រះរបស់សាសន៍ដទៃ គាត់បានបដិសេធមិនធ្វើ ហើយបានបោះមនុស្សខ្វាក់ចេញ ហើយអធិស្ឋានដល់ព្រះរបស់ខ្លួនជារៀងរាល់ថ្ងៃ។ ហើយគាត់ត្រូវបានចាប់ខ្លួនដោយការពិន័យនៃច្បាប់សហព័ន្ធ ហើយត្រូវបានគេបោះចូលទៅក្នុងរូងសត្វតោ។ តោមួយហ្នូងស្រែកហោរាគ្រហឹមតាមគាត់។ តើគាត់បានធ្វើអ្វី? គាត់បានកាន់កាប់ច្រកទ្វារនៃសត្រូវរបស់គាត់។ សត្វតោមិនអាចស៊ីគាត់បានទេ។ ព្រះបានចាត់បង្គោលភ្លើងមួយ ជាទេវតាដែលឈរនៅចន្លោះគាត់ និងសត្វតោ។

47 គាត់កាន់កាប់ច្រកទ្វារនៃខ្មាំងសត្រូវ ដោយសារគាត់ត្រូវបានគេល្បងមើលថាតើគាត់នឹងគោរពប្រណិប័តន៍ព្រះពិតមួយ ឬក៏មានព្រះរាប់សិបអង្គដែលគេគោរពបូជា។ ដូច្នោះ គាត់បានឈរនៅក្នុងការសាកល្បង ហើយគាត់បានកាន់កាប់ច្រកទ្វារនៃខ្មាំងសត្រូវ។ សត្វតោមិនអាចពាល់គាត់បានទេ ព្រោះព្រះគង់នៅជាមួយគាត់។ ការសន្យារបស់ព្រះនៅតែជាការពិត ត្បិតគាត់ជាពូជពិតរបស់អំប្រាហាំ។

48 ម៉ូសេ អូ រឿងដ៏អស្ចារ្យមួយទៀត។ គាត់ត្រូវបានសាកល្បងផងដែរ ដើម្បីមើលការសន្យាដែលព្រះជាម្ចាស់ប្រទានឱ្យគាត់។ “អញនឹងនៅជាមួយអ្នកនៅពេលអ្នកទៅទីនោះ។” ហើយនៅពេលដែលគាត់បានឈរនៅចំពោះមុខអ្នកក្លែងបន្លំអំណោយទានរបស់គាត់ យ៉ានេសនិង យ៉ាមប្រេសបានព្យាយាមក្រោកឈរឡើង ហើយក្លែងបន្លំនូវអ្វីដែលម៉ូសេត្រូវបានបញ្ជាឱ្យធ្វើ។ ហើយព្រះបានហៅគាត់ ហើយគាត់បានដឹងថាគាត់គឺជាអ្នកដែលត្រូវបានបង្គាប់ឱ្យធ្វើការនេះ ហើយគាត់បានឈរនៅទីនោះ ហើយធ្វើអព្វតហេតុ ដូចដែលព្រះបានប្រាប់គាត់ឱ្យធ្វើវា។ ហើយនៅទីនេះអ្នកក្លែងបន្លំបានឈរដើម្បីធ្វើរឿងដដែលនេះ ប៉ុន្តែវាមិនបានរំខានលោកម៉ូសេទេ។ គាត់បានឈរនៅត្រង់នឹងព្រះបន្ទូលនៃព្រះ ហើយគាត់កាន់កាប់

ច្រកទ្វារ អាម៉ែន នៃសត្រូវ ដោយសារគាត់បានកាន់តាមការសន្យារបស់ព្រះ មិនថា អ្នកណាកំពុងព្យាយាមក្លែងបន្លំវាឡើយ។

49 នេះជាមេរៀនសម្រាប់គ្រិស្តានគ្រប់រូប! នៅពេលអ្នកក្រឡេកមើលជុំវិញ ហើយ ឃើញមនុស្សលាក់ពុត អ្នកគ្រាន់តែចាំថាគាត់កំពុងព្យាយាមក្លែងបន្លំអត្ថបទ ពិតប្រាកដមួយ។ ប៉ុន្តែ មានន័យថាមានតែម្នាក់ដែលពិត។ ឈរជាប់មាំនឹង ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ! មិនថាមានអ្វីមក ឬទៅទេ ចូររក្សាការសន្យារបស់ទ្រង់។ មែនហើយ ជានីយ៉ែលបាននៅស្មោះត្រង់នឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

50 មិនថាមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ព្យាយាមក្លែងបន្លំគាត់ និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ទេ គាត់នៅតែជាឈរក្នុងក្តីពិត។ ហើយគាត់មកក្នុងគោលបំណងដើម្បីយក អ៊ីស្រាអែលចេញពីស្រុកអេស៊ីប ហើយយកពួកគេទៅក្នុងទឹកដីសន្យា។ លុះដល់ ពេលដែលពួកគេចូលទៅក្នុងទឹកដីសន្យា គឺចេញពីស្រុកអេស៊ីប មានសមុទ្រ មរណៈឈរនៅតាមផ្លូវ។ គាត់បានកាន់កាប់ទ្វារទឹក ហើយទ្វារក៏បើកចេញ។ ហើយ—ទឹកបានធ្លាក់មក ហើយលោកម៉ូសេបាននាំអ៊ីស្រាអែលចូលទៅក្នុងទី រហោស្ថាន ដល់ភ្នំដែលព្រះបានបង្ហាប់ឲ្យនាំគេមក។ អាម៉ែន។ គាត់បានកាន់កាប់ ច្រកទ្វាររបស់សត្រូវ។

51 អំប្រាហាំ ជា ព្រួយកោ បានសន្យាថា ពូជពិតរបស់គាត់នឹងកាន់កាប់ច្រកទ្វារ របស់សត្រូវ។ ហើយទ្វារទឹកត្រូវបានបិទ ហើយគាត់មិនអាចចូលបានទេ ហើយ នោះជាផ្លូវនៃកាតព្វកិច្ច។ គាត់ត្រូវតែនាំមនុស្សទាំងនោះទៅដល់ភ្នំនោះ។ ព្រះបាន ប្រាប់គាត់។ ហើយមានច្រកទ្វារនៅតាមផ្លូវ ហើយគាត់បានគ្រប់គ្រងច្រកទ្វារ ខ្លាំងសត្រូវ។

52 បន្តិចក្រោយមក លោកយ៉ូស្វេមកដល់កាដេស-បារនា ដែលជាកន្លែងជំនុំជំរះ របស់ពិភពលោកនៅពេលនោះ នៅទីនោះអ៊ីស្រាអែលបានជួបការជំនុំជំរះរបស់ ខ្លួន។ យើងរកឃើញយ៉ូស្វេជាមួយកាលែប និងដប់ពីរនាក់ទៀត... ឬ—ឬដប់នាក់ ផ្សេងទៀត។ កុលសម្ព័ន្ធនីមួយៗត្រូវបញ្ជូនទៅស៊ើបការណ៍លើទឹកដីដែលពួកគេ ត្រៀមនឹងទទួល។

53 ហើយពេលដែលឃើញមនុស្សមាឌធំឈរនៅទីនោះ ពួកគេដប់នាក់មាន អារម្មណ៍មិនល្អ ពួកគេបាននិយាយថា “យើងមិនអាចវាយយកវាបានទេ។ វា អស្ចារ្យពេកហើយ។ ហេតុអ្វី មើលការប្រឈមដែលយើងមាន។” ប៉ុន្តែពេល

ពួកគេត្រឡប់មកវិញដើម្បីយករបាយការណ៍មកវិញ ពួកគេបានយករបាយការណ៍ អាក្រក់។

54 ហេតុអ្វីបានជាគេយកសេចក្តីរាយការណ៍អាក្រក់ បើព្រះប្រាប់គេថា “យើង បានឲ្យទឹកដីនោះដល់អ្នកហើយ។ វាគឺជារបស់អ្នក?” ទ្រង់ប្រាប់ពួកគេនៅស្រុកអេ ស៊ីប។ “ខ្ញុំបានផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវទឹកដីនេះ។ វាជាដីល្អ។ វាហូរជាមួយទឹកដោះគោនិង ទឹកឃ្មុំ។”

55 តែពេលឃើញគូសត្រូវខ្លាំងពេក ដប់នាក់មកវិញនិយាយថា “យើងមិនអាច ធ្វើវាបានទេ។”

56 គឺលោកយ៉ូស្វេ គាត់នៅស្ងៀម ហើយនិយាយថា “យើងមានលទ្ធភាព ច្រើនជាង។ យើងអាចលើសពីយកបានផង!” ព្រោះហេតុអ្វី? គាត់កំពុងសម្លឹង មើលការសន្យា។ គាត់គឺជាពូជពិតរបស់អ័ប្រាហាំ។ មិនថាគូរប្រឆាំងយ៉ាងណា នោះទេ។ “យើងអាចកាន់កាប់ច្រកទ្វារបាន ពីព្រោះព្រះបានសន្យានឹងស្រុកនោះ។” ហើយគាត់បានកាន់កាប់ច្រកទ្វារ។

57 ក្រោយមក លោកនាំកូនចៅអ៊ីស្រា អែលចុះទៅទន្លេ។ នៅក្នុងខែមេសា ទឹកទន្លេដ៏ធំ កំពុងរីកធំ។ ទន្លេយ៉ាងដាច់ហូរចុះមកពីភ្នំ ហើយនាងបានរីករាលដាល ពាលពេញរាលទំនាប។ មើលទៅដូចជាពេលវេលាអាក្រក់ ជាងក្នុងឆ្នាំដែលគាត់ អាចនៅទីនោះ។ ក៏ប៉ុន្តែ គាត់ ជាពូជរបស់អ័ប្រាហាំ។ គាត់ដឹងថាគាត់មានការ សន្យា ហើយគាត់ស្ថិតនៅក្នុងជួរនៃកាតព្វកិច្ច។ ព្រះទ្រង់ប្រទាននូវការនិមិត្តមួយ ពីរបៀបធ្វើយ៉ាងណា ហើយគាត់កាន់កាប់ច្រកទ្វារនៃទន្លេ។ ពេលច្រកទ្វារបើក ទឹក ក៏ពូនឡើងជាក្នុង។ លោកយ៉ូស្វេ និងជន ជាតិអ៊ីស្រា អែលចូលកាន់កាប់ច្រកទ្វារ របស់ខ្លាំងសត្រូវ ហើយឆ្លងចូលទៅក្នុងទឹកដីសន្យា ពីព្រោះព្រះបានប្រាប់ពួកគេ ឱ្យធ្វើវា។ ពូជពិតរបស់អ័ប្រាហាំ!

58 បងប្អូនអើយ ពេលទៅដល់ទីនោះ ក្រុងយេរិទ្ធិមានជញ្ជាំងឡើងខ្ពស់ ល្មម ដែលពួកគេអាចបរទេសកាត់កំពូល។ តើជនជាតិអ៊ីស្រាអែលទាំងនេះអាចធ្វើ យ៉ាងដូចម្តេច ដោយខ្ចីយកដាវ ព្រមទាំងដំបង និងថ្ម តើពួកគេចូលទៅទីនោះ ដោយរបៀបណា? ប៉ុន្តែគាត់នៅតែជាពូជរបស់អ័ប្រាហាំ។ ព្រះបានប្រទានឱ្យគាត់ នូវការនិមិត្តមួយប្រាប់គាត់ពីរបៀបធ្វើវាបានបន្ទូលថា “បន្តិសំឡេងត្រែវា” អាម៉ែន។ នោះហើយជារបៀប។ “ចូរស្រែកឡើង ដើរសំដៅទៅជញ្ជាំង ទ្វារនឹងធ្លាក់នៅពីមុខ

អ្នក។” អាម៉ែន! គាត់គឺជាពូជរាជរបស់អំប្រាហាំ។ គាត់គឺជាអ្នកជឿពិតប្រាកដ  
របស់ព្រះ។ “ច្រកទ្វារនឹងធ្លាក់ចុះនៅចំពោះមុខអ្នក។ គ្រាន់តែស្រែកឡើង ហើយ  
បន្លឺសំឡេងត្រែត។ នោះហើយជាអ្វីដែលអ្នកត្រូវធ្វើ។” ហើយតើមានអ្វីកើតឡើង?  
ទ្វារទាំងនោះរលំ ហើយយ៉ូស្វេវាយយកទីក្រុង។

59 បន្តិចក្រោយមក យើងដឹងថាខ្មាំងកំពុងតម្រង់ទិស ហើយមកបន្តបន្ទាប់  
ទៀត ហើយសូម្បីតែទ្រង់បានបញ្ឈប់ព្រះអាទិត្យនៅក្នុងផ្លូវរបស់វា។ ដូចដែលខ្ញុំ  
បាននិយាយនៅព្រឹកផ្សេងទៀតនៅលើប្រធានបទ *ភាពផ្ទុយគ្នា* ទ្រង់បានបញ្ឈប់  
ព្រះអាទិត្យរហូតដល់គាត់បានកាន់កាប់ទ្វារនៃសត្រូវរបស់គាត់។ អាម៉ែន។ គាត់  
ដឹងថាបើខ្មាំងសត្រូវនោះបានជួបជុំគ្នាម្តងទៀត នោះគេត្រូវខ្ចាត់ខ្ចាយ ព្រះអាទិត្យ  
បានលិចចុះទៅ ហើយជនជាតិអាម្វី និងជនជាតិអាម៉ាលេកក៏ត្រូវខ្ចាត់ខ្ចាយ  
ទៅតាម។ ប្រសិនបើពួកគេបានជួបគ្នាម្តងទៀត ហើយមកជាមួយគ្នា នោះគាត់  
នឹងពិបាក បើធ្វើឱ្យពួកគេជួបគ្នាម្តងទៀត។ ហើយមានរឿងតែមួយគត់ដែលកំពុង  
ត្រូវការ នោះគឺពេលវេលា។ ហើយទ្រង់បានបញ្ឈប់ពេលវេលា។ អាម៉ែន! អាម៉ែន!  
មានរឿងមួយដែលរារាំងគាត់ពីការសន្យា នោះគឺព្រះអាទិត្យ ធម្មជាតិខ្លួនឯងត្រូវ  
ឆ្លងកាត់ ហើយទ្រង់បានបញ្ឈប់ធម្មជាតិ។ ហេតុអ្វី? គាត់គឺជាពូជរបស់អំប្រាហាំ។  
គាត់ជឿលើការសន្យារបស់ព្រះ។ ទ្រង់យាត់សម្រាប់គាត់ ហើយមានទ្វារចូល។  
បាទ មែនហើយ។

60 បុរសដ៏អស្ចារ្យទាំងនោះសុទ្ធតែជាមនុស្សអស្ចារ្យ។ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងទេថាពេល  
ពួកគេ គ្រប់គ្នា ចូលដល់ទ្វារមរណៈ ក៏ត្រូវស្លាប់ទាំងអស់។ ពួកគេម្នាក់ៗត្រូវស្លាប់។  
ដោយសារតែពួកគេជាមនុស្សអស្ចារ្យ “ពួកគេបានបញ្ឈប់—មាត់សិង្គ ហើយគេច  
ពីភ្លើង និងតែម្តង” ជាដើម ដូចដែលយើងបានប្រាប់នៅក្នុងហេព្រើរ ១១។ ហើយ  
ពួកគេបានកាន់កាប់ទ្វាររបស់ខ្មាំងសត្រូវ ទាំងអស់គឺនៅតែមួយប៉ុណ្ណោះ ហើយ  
នោះគឺជាសេចក្តីស្លាប់។ សេចក្តីស្លាប់បានលេបពួកគេម្នាក់ៗ។

61 នៅថ្ងៃមួយ ព្រះរាជវង្សរបស់អំប្រាហាំ ព្រះយេស៊ូគ្រិស្ត ជាព្រះរាជបុត្រា  
របស់ព្រះជាម្ចាស់បានមកដល់។ ពូជរបស់អំប្រាហាំ ដោយសារជំនឿ។ មិនមែន  
តាមរយៈអ៊ីសាក ដែលជាពូជធម្មជាតិ។ ពួកគេបានធ្វើក្នុងផ្នែករបស់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែ  
មកដល់អ្នកដែលមិនមែនកើតមកពីធម្មជាតិ។ ដែលមិនដែលមកដោយចំណង់  
ផ្លូវភេទ។ មកទីនេះដោយកំណើតព្រហ្មចារី។ ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ដែលជាពូជ

របស់អំប្រាហាំ នេះពិតជាមនុស្សអស្ចារ្យមែន! ធម្មជាតិផ្សេងៗសុទ្ធតែកើតមក ដោយធម្មជាតិ។ បុរសនេះកើតមកពីព្រហ្មចារី។ តើទ្រង់បានធ្វើអ្វីនៅពេលទ្រង់ យាងមកលើផែនដី? ទ្រង់បានយកឈ្នះសត្រូវទាំងអស់ដែលសាតាំងមាន។ ទ្រង់ បានយកឈ្នះអ្វីៗទាំងអស់។

62 តើទ្រង់បានធ្វើអ្វី? ទ្រង់បានចេញទៅ ហើយទ្រង់បានយកឈ្នះជំងឺ។ មិន មានជំងឺនៅជុំវិញទ្រង់ទេ។ ទោះមានជំងឺនៅទីណាក៏ដោយ ទ្រង់បានយកឈ្នះវា។ តើទ្រង់បានធ្វើអ្វីបន្ទាប់ពីទ្រង់បានយកឈ្នះវា? ទ្រង់ប្រទានកូនសោមកយើង អា ម៉ែន ដោយមានព្រះបន្ទូលថា “អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកចង់នៅលើផែនដី ខ្ញុំនឹងចងវា នៅស្ថានសួគ៌”។ អូ! អាម៉ែន! នោះជាពូជវាជរបស់អំប្រាហាំ ជាការសន្យារបស់ ទ្រង់។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងយើងឥឡូវនេះ ដោយមានកូនសោ កាន់វាទៅរក ជំងឺ។ ទ្រង់បានយកឈ្នះជំងឺ។ ជំងឺមិនអាចឈរនៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់បានទេ។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា ទ្រង់បានប្រទានឱ្យយើងនូវកូនសោដើម្បីធ្វើរឿងដូចគ្នា គឺយកឈ្នះជំងឺ។ “អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកចង់នៅលើផែនដី ខ្ញុំនឹងចងនៅស្ថានសួគ៌”។

63 ម្យ៉ាងទៀត ការល្អៗ ទ្រង់ត្រូវបានល្អៗគ្រប់បែបយ៉ាង ដូចយើងដំរី។ តើទ្រង់ បានធ្វើអ្វី? ទ្រង់បានយកឈ្នះវា។ ហើយតើទ្រង់មានបន្ទូលអ្វីមកយើង? “ទប់ទល់ នឹងអារក្ស នោះវានឹងរត់ចេញពីអ្នក”។ ទ្រង់បានយកឈ្នះជំងឺសម្រាប់យើង។ ទ្រង់ បានឈ្នះការល្អៗសម្រាប់យើង ហើយបានបំបែកទ្វារ។ យកកូនសោចេញពីអ្នក ល្អៗ ហើយប្រគល់ទៅអ្នកជឿនៃពូជរបស់អំប្រាហាំ ហើយបន្ទូលថា “ប្រសិនបើវា ល្អៗអ្នក ចូរតទល់នឹងវា នោះវានឹងរត់ចេញពីអ្នក”។ អូ! ទប់ទល់នឹងវា!

64 ទ្រង់បានឈ្នះទាំងសេចក្តីស្លាប់ និងឋាននរក។ ព្រះអង្គក្រោកឡើងនៅថ្ងៃទីបី ដោយមានព្រះបន្ទូលថា “ខ្ញុំបានយកឈ្នះ។ ហើយដោយសារតែខ្ញុំរស់នៅ អ្នកក៏ រស់នៅដែរ”។ អូ តើជាសន្យាអី! នោះជាពូជរបស់អំប្រាហាំ។ ទ្រង់បានយកឈ្នះផ្ទុះ ហើយក្រោកឡើងនៅថ្ងៃទីបី សម្រាប់ការរាប់ជាសុចរិតរបស់យើង។ នៅពេលដែល ទ្រង់បានក្រោកឡើង ទ្រង់គឺលាងសម្អាតយើង។ តើវាធ្វើឱ្យយើងទៅជាអ្វី? ទ្រង់ បានយកឈ្នះជំងឺ។ ទ្រង់បានឈ្នះសេចក្តីស្លាប់។ ទ្រង់បានយកឈ្នះនរក។ ទ្រង់ បានយកឈ្នះផ្ទុះ។ ទ្រង់បានយកឈ្នះការល្អៗ។ អូ!

65 “ឥឡូវនេះ យើងលើសជាងអ្នកឈ្នះតាមរយៈព្រះអង្គដែលបានស្រឡាញ់ យើង ហើយប្រគល់ជីវិតរបស់ទ្រង់សម្រាប់យើង” ពូជវាជរបស់អំប្រាហាំ។

ដោយមានព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះដដែលនៅក្នុងយើង ដែលនៅក្នុងទ្រង់ យើងគឺ  
 លើសជាងអ្នកឈ្នះ។ ច្រកទ្វារនីមួយៗត្រូវបានយកឈ្នះសម្រាប់យើង។ រឿង  
 តែមួយគត់ដែលយើងត្រូវធ្វើគឺកាន់កាប់វា។ វាត្រូវបានយកឈ្នះរួចហើយ។ ជំងឺ  
 ត្រូវបានយកឈ្នះ។ ការស្លាប់ត្រូវបានយកឈ្នះ។ ឋាននរកត្រូវបានយកឈ្នះ។  
 ផ្លូវត្រូវបានយកឈ្នះ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រូវបានយកឈ្នះ ហើយយើងកាន់កូនសោ  
 ដោយព្រះគុណរបស់ទ្រង់។ តើអ្នកខ្លាចជាប់សោហើយនិយាយថា “ខ្ញុំមកក្នុង  
 ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទឬ?” “ចូរទូលសូមអ្វីទាំងអស់ដល់ព្រះបិតាក្នុងនាមខ្ញុំ។”  
 ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់។

66 ពីរពាន់ឆ្នាំបានកន្លងផុតទៅ ពីរពាន់ឆ្នាំ ហើយនៅតែនៅទីនេះ ទ្រង់គង់នៅ  
 កណ្តាលយើង ដែលជាអ្នកឈ្នះដ៏ខ្លាំងពូកែ ដែលហែករាំងននជាពីរ ដែលបាន  
 យករាល់ជំងឺ គ្រប់ជំងឺ អ្វីៗទាំងអស់មកលើទ្រង់ ហើយបានផ្ទុកជំងឺរបស់យើង  
 ដល់លើឆ្កាង ហើយជំងឺនិងធាតុរបស់យើង ហើយបានឈ្នះលើពួកគេ ហើយ  
 លើកឡើងសម្រាប់ការរាប់ជាសុចរិតរបស់យើង ហើយបានរស់នៅក្រោយពីរពាន់  
 ឆ្នាំ ដើម្បីបង្ហាញអង្គទ្រង់ថាជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដែលមានព្រះជន្មរស់ ក្នុងចំណោម  
 ពូជជនរូបរបស់អំប្រាហាំ ដែលជាអ្នកទទួលមរតកនៃអ្វីៗទាំងអស់។ អូ ខ្ញុំអើយ!  
 អស់អ្នកដែលបន្ទាប់ពី ឆ្លងកាត់ការសាកល្បង ការសន្យានៃព្រះបន្ទូល! ប្រសិនបើ  
 អ្នកអាចជឿព្រះបន្ទូលបាន នោះអ្នកក៏ជាពូជរបស់អំប្រាហាំដែរ។ នោះហើយជា  
 របៀបដែលអ្នកមកដាវ។

67 ប្រសិនបើអ្នកមិនអាចធ្វើតែស្ត្រីព្រះបន្ទូលនោះបានទេ នោះប្រសិនបើអ្នក  
 សង្ស័យវា សង្ស័យតិចតួចពីវា អ្នកស្ទើរតែមិនជឿវា មានអ្វីមួយឬអ្វីផ្សេងទៀត អ្នក  
 មិនអាចជឿវាបានទេ ដូច្នេះអ្នកកុំចូលមកក្នុងជួរអធិស្ឋាន។ ខ្ញុំនឹងមិនលេងសើច  
 នៅជុំវិញអាសនៈនោះទេ រហូតដល់អ្នកអាចទទួលបានព្រះគុណគ្រប់គ្រាន់ដើម្បី  
 ដឹងថាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺពិត។

68 ហើយនៅពេលដែលអ្នកទម្លុះស្បែកខ្លះនៃភាពមិនជឿនោះ បន្ទាប់មក  
 អ្នកទទួលបានកូនសោនៅក្នុងដែររបស់អ្នក សេចក្តីស្លាប់ នរក និងផ្លូវ ដោយសារតែ  
 អ្នកមានអ្នកឈ្នះដែលឈ្នះសម្រាប់អ្នក។ បន្ទាប់មក អ្នកបានទទួលហេព្រើរ  
 ១៣:៨ ដែលប្រាប់យើងថា “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺនៅដដែលដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ  
 ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។” តើយើងអាចធ្វើវាដោយរបៀបណា?

69 មនុស្សសព្វថ្ងៃនេះនិយាយថា “អូ ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកថា ទ្រង់នៅក្នុង—វិធី ជាក់លាក់មួយ ទ្រង់គឺជា។”

“ទ្រង់គឺដូចគ្នា” ព្រះគម្ពីរបានចែង។

“អូ មែនហើយ ទ្រង់មិនធ្វើដូចសព្វថ្ងៃនេះទេ។”

70 យើងរកឃើញវាឥឡូវនេះ នៅពេលដែលយើងឃើញព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ត្រូវ បានបញ្ជាក់។ តើវាធ្វើអ្វី? វាបោះវាទៅលើភ្លេងរបស់ពួកគេម្តងទៀត។ អាមែន។

71 ពូជពិតរបស់អំប្រាហាំជឿវា។ ពួកគេស្គាល់វា។ ហើយទ្រង់ឈរនៅយប់ នេះ នៅពេលដែលទ្រង់បានជួបអំប្រាហាំនៅទីនោះក្នុងសម័យឡុត ហើយបាន ធ្វើអព្វគហេតុនោះ ដូចដែលទ្រង់បានធ្វើដោយប្រាប់សាក្សីអ្វីដែលនាងបាន និយាយនៅពីក្រោយទ្រង់។ ព្រះយេស៊ូវបានសន្យា និងពូជពិតរបស់អំប្រាហាំ ថា ក្រុមជំនុំនឹងឃើញរឿងដដែលនេះមុនពេលទ្រង់យាងមក។ តើវាគឺជាអ្វី? វា ត្រូវតែកើតឡើង។ ព្រះបានសន្យាវា។ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានបញ្ជាក់ ហើយបាន មានបន្ទូលថា វានឹងមានដូច្នោះ ហើយយើងនៅថ្ងៃនេះ បន្ទាប់ពីពីរពាន់ឆ្នាំ ឃើញ ទ្រង់នៅកណ្តាលយើង នៅតែជាអ្នកឈ្នះដ៏ខ្លាំង! ទ្រង់ឈ្នះសេចក្តីស្លាប់ នរក ផ្ទុះ អបិយជំនឿទាំងអស់ បានយកព្រះបន្ទូល...?..របស់នាង។ បាទ។

72 ទ្រង់បានបន្ទូលថា “បើអ្នករាល់គ្នានៅជាប់នឹងខ្ញុំ ហើយពាក្យរបស់ខ្ញុំនៅក្នុង អ្នករាល់គ្នា ចូរសុំអ្វីដែលអ្នកប្រាថ្នាចុះ ហើយវានឹងសម្រេចឲ្យអ្នករាល់គ្នា។” តើវា ជាអ្វី? ព្រះបន្ទូលព្រះគ្រីស្ទ នោះនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក។ “ប្រសិនបើអ្នករាល់គ្នានៅ ជាប់នឹងខ្ញុំ ពាក្យរបស់ខ្ញុំស្ថិតនៅក្នុងអ្នក នោះអ្នកបានឈ្នះគ្រប់យ៉ាងហើយ ព្រោះខ្ញុំ បានយកឈ្នះវាសម្រាប់អ្នក។ បើអ្នករាល់គ្នានៅជាប់នឹងខ្ញុំ បើអ្នកអាចយល់ពីខ្ញុំ បើ អ្នកអាចនៅជាប់នឹងខ្ញុំ។ អ្នកដែលជឿខ្ញុំ អ្នកនោះទទួលខ្ញុំ។ មិនត្រឹមតែបង្កើតជំនឿ ប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែអាចទទួលបាន។ អ្នកណាដែលឮពាក្យខ្ញុំ យល់ពាក្យខ្ញុំ ហើយជឿ លើព្រះអង្គដែលចាត់ខ្ញុំមក នោះមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយនឹងមិនចូលទៅ ក្នុងការល្អង ឬការផ្តន្ទាទោសឡើយ គឺបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅរកជីវិត។” នៅទីនោះទ្រង់គឺជាអ្នកឈ្នះដ៏ខ្លាំង!

73 ទ្រង់គង់នៅទីនេះ ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ នៅ ទីនេះទ្រង់កំពុងសរសើរដងនៅចំពោះមុខពូជរបស់អំប្រាហាំ ដែលត្រូវបានហៅចេញពី បាប៊ីឡូន ត្រូវបានហៅចេញពីក្រុងសូដុម ហៅចេញពីពិភពលោក ហើយបាន



ញែកចេញ បង្ហាញពីការសន្យារបស់ទ្រង់យ៉ាងពិតប្រាកដ។ បន្ទាប់ពីពីរពាន់ឆ្នាំ មកហើយ ទ្រង់គង់នៅកណ្តាលយើងរាល់គ្នា យប់នេះ ជាអ្នកច្បាំងដ៏ខ្លាំងពូកែ នោះ ព្រះបន្ទូលនៃព្រះដែលអាចយល់ដឹងពីគំនិតដែលមាននៅក្នុងចិត្ត និងចេតនា របស់វា។ តើវាគឺជាអ្វី? “ពូជរបស់អ្នកនឹងកាន់កាប់ច្រកទ្វារខ្លាំងសត្រូវ។” តើវាគឺជា អ្វី? វាគឺជាពូជរបស់អំប្រាហាំ ជាពូជរាជដែលជឿព្រះបន្ទូល។ ហើយព្រះបន្ទូលគឺ —ព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះ។

74 ពេលឃើញបែបនេះ យើងអាចស្រែកជាមួយគេ ដូចក្រីចាស់:

រស់នៅ ទ្រង់ស្រលាញ់ខ្ញុំ ស្លាប់ទៅ ទ្រង់សង្គ្រោះខ្ញុំ  
បញ្ចុះទៅ ទ្រង់នាំបាបខ្ញុំចេញឆ្ងាយ  
រស់ឡើងវិញ ទ្រង់ប្រោសខ្ញុំឲ្យមានសេរីរៀងរហូត:  
ថ្ងៃមួយ ទ្រង់នឹងមកវិញ—អូ ថ្ងៃដ៏មានសិរីរុងរឿង!

75 មាននរណាម្នាក់បាននិយាយថា “អ្នកចាស់ទៅហើយ កូនប្រុស។” ខ្ញុំមិនអាច ជួយវាបានទេ។

76 ខ្ញុំបានរស់នៅតាំងពីខ្ញុំនៅតូចមក សមិទ្ធិផលតែមួយគត់របស់ខ្ញុំដែលខ្ញុំធ្លាប់ មានគឺការមើលឃើញព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទយាងមក។ ខ្ញុំបានលះបង់ជីវិតរបស់ខ្ញុំ សម្រាប់គោលបំណងនោះ។ ខ្ញុំនៅតែក្នុងវេទិកាដូចមនុស្សចាស់ ខ្ញុំជឿរឿងដដែល ហើយអ្វីដែលអស្ចារ្យបំផុតដែលខ្ញុំអាចគិតឃើញគឺការឃើញព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ យាងមកពីស្ថានសួគ៌ដើម្បីទទួលទ្រង់ផ្ទាល់។ ព្រះ បន្ទាប់មកខ្ញុំ...កុំឆ្ងល់ថាយើង អាចច្រៀងបាន:

ទាំងអស់គ្នា សូមសរសើរតម្កើងព្រះចេស្ដានៃព្រះនាម  
ព្រះយេស៊ូវ!  
ឲ្យទេវតាក្រាបចុះ  
ចូរយកមុជនៃព្រះចេញមក  
ហើយគ្រងថ្វាយទ្រង់ជាព្រះអម្ចាស់នៃមនុស្សទាំងអស់។

77 ហេតុអ្វី? ទ្រង់គឺជាអ្នកឈ្នះដ៏អស្ចារ្យ។ ប្រសិនបើអ្នកនៅក្នុងទ្រង់ នោះអ្នក នៅក្នុងព្រះបន្ទូល។ ទ្រង់បានបន្ទូលថា “បើអ្នកនៅជាប់នឹងខ្ញុំ ចូរសូមអ្វីដែលអ្នក ចង់បាន។” “អ្វីដែលអ្នកប្រាថ្នា” ដ្បិតច្រកទ្វារនីមួយៗត្រូវបានយកឈ្នះរួចហើយ។ បន្ទាប់មកយើងអាចនិយាយបានថា:

ដ្បិតរាល់ការសន្យានៅក្នុងសៀវភៅគឺជាបស់ខ្ញុំ  
 គ្រប់ជំពូក គ្រប់ខគម្ពីរ និងបន្ទាត់។  
 ខ្ញុំជឿលើព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់  
 គ្រប់សេចក្តីសន្យានៅក្នុងសៀវភៅជាបស់ខ្ញុំ។

78 មិត្តអើយ យល់ថាវាមានន័យថាម៉េច? គ្រប់ទាំងសេចក្តីសន្យាដែលព្រះបាន  
 បង្កើតឲ្យអំប្រាហាំ គ្រប់ទាំងសេចក្តីសន្យាដែលហោរាបាននិយាយ រាល់ការសន្យា  
 ដែលព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានសន្យាសម្រាប់ថ្ងៃនេះ ទ្រង់នៅទីនេះដើម្បីបញ្ជាក់វា  
 ហើយបង្ហាញថាទ្រង់មានព្រះជន្មគង់នៅអស់កល្បជានិច្ច។ “ពូជរបស់អ្នកនឹង  
 កាន់កាប់ប្រកបដោយរស់ខ្លាំងសត្រូវ។”

79 ពេកវាមកដល់វេលានៃសេចក្តីស្លាប់។ អ្នកនិយាយថា “ចុះរឿងហ្នឹងវិញ?” អ្នក  
 នៅតែមានសិទ្ធិដែលប៉ុលបាននិយាយ។ “ផ្លូវអើយ ជ័យជំនះរបស់អ្នកនៅឯណា?  
 ឱសេចក្តីស្លាប់អើយ តើទ្រនិចរបស់ឯងនៅឯណា? ប៉ុន្តែសូមអរព្រះគុណដល់  
 ព្រះ ដែលប្រទានឲ្យយើងមានជ័យជំនះតាមរយៈអ្នកច្បាំងដ៏ខ្លាំងក្លានោះ គឺ  
 ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។” អូ!

ឲ្យទេវតាក្រាបចុះ  
 ចូរយកម្តុដនៃព្រះចេញមក  
 ហើយបំពាក់ម្តុដដល់ព្រះអម្ចាស់លើទាំងអស់។

80 យប់នេះបន្ទាប់ពីរំពានឆ្នាំ ពួកយើងឈរដើម្បីមើលទ្រង់ នៅតែជា អ្នកឈ្នះ  
 ដ៏ខ្លាំងពូកែ ជាអ្នកបែករាំងននដែលបំបែកយើងពីការសន្យាណាមួយរបស់ព្រះ  
 ហើយយើងលើសជាងអ្នកឈ្នះនៅក្នុងទ្រង់។ ចូរយើងអធិស្ឋាន។

81 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ កាលដែលយើងឈរនៅទីនេះ យប់នេះ ក្នុងវត្តមាន  
 របស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បុគ្គលដ៏អស្ចារ្យនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅក្នុងរូបកាយ  
 វិញ្ញាណ ដែលត្រូវបានសន្យាថានឹងយាងមកលើពូជរបស់អំប្រាហាំ ដែលជាពូជ  
 រាជ្យ។ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ បើសិនជាមានបុរស ឬស្ត្រី ក្មេងប្រុស ឬក្មេងស្រី នៅ  
 ទីនេះ ដែលមិនស្គាល់ទ្រង់ ពួកគេមានការងឿងឆ្ងល់ និងភាពច្របូកច្របល់នៅក្នុង  
 ចិត្តរបស់ពួកគេ អំពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ថាតើវាជាសេចក្តីពិតឬអត់? ឱព្រះដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់  
 ខ្ពង់ខ្ពស់ ដែលបានធ្វើការសន្យា សូមយាងមកយប់នេះ! ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល  
 សន្យាដ៏អស្ចារ្យមួយ ព្រះអង្គបានធ្វើ ទ្រង់អាចរក្សាការសន្យានោះ ទ្រង់បានមាន

បន្ទូលថា “អ្នកណាជឿលើខ្ញុំ អ្នកនោះនឹងធ្វើកិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើដែរ គាត់នឹងធ្វើធំជាងនេះទៅទៀត ដ្បិតខ្ញុំទៅឯព្រះវរបិតា។” ឱព្រះវរបិតាអើយ ទូលបង្គំទូលសូមឱ្យទ្រង់បញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលទ្រង់។

82 មានកូនរបស់អំប្រាហាំជាច្រើននាក់នៅយប់នេះ ដែលឈឺ។ អូ អារក្សបានចាប់ពួកគេឡើង។ ពួកគេបានដាក់វានៅខាងក្នុង ហើយពួកគេបានបើកសោ ហើយបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះអ្នកត្រូវតែស្លាប់ អ្នកមានបញ្ហាបេះដូង។ អ្នកមានបញ្ហានេះ ឬនោះ ឬរៀងទៀត ហើយអ្នកត្រូវតែស្លាប់។”

83 ឱព្រះអង្គអើយ សូមឲ្យសំឡេងត្រែនៃដំណឹងល្អ នៅយប់នេះ បន្តិចឡើង ដើម្បីឲ្យទាសករទាំងអស់អាចរួចខ្លួន! ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានយកឈ្នះច្រកទ្វារទាំងនោះ។ យើងកាន់កូនសោនៅក្នុងដៃ។ អូ! “ក្នុងនាមយើង ពួកគេនឹងដេញអារក្សចេញ។ ប្រសិនបើអ្នកសុំអ្វីពីព្រះបិតាក្នុងនាមខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងធ្វើវា។ អ្នកណាដែលជឿលើខ្ញុំ អ្នកនោះនឹងធ្វើកិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺមុតជាងហើយ មានអំណាចជាងដាវមុខពីរ កាត់ព្រះអាទិត្យនិងខ្វះឆ្អឹង ហើយជាអ្នកយល់ដឹងពីគំនិតដែលមានក្នុងចិត្ត។”

84 “ហើយដូចជានៅក្នុងជំនាន់របស់លោកណូអេ នោះក៏នឹងមាននៅក្នុងការយាងមករបស់កូនមនុស្សដែរ ពួកគេបានស៊ីដឹក រៀបការ រៀបការជាមួយគ្នា មានកម្មវិធីអគារដ៏អស្ចារ្យ។” ហើយយើងមើលពិភពលោក “វានឹងមានទីសំគាល់ការមើលឃើញដ៏គួរឱ្យភ័យខ្លាចនៅស្ថានសួគ៌ខាងលើ (នេះគឺជាពែងហោះ) ការព្យាយាមដីនៅកន្លែងផ្សេងៗគ្នា សមុទ្រគ្រហឹម (រលកជំនោរ) បេះដូងមនុស្សបរាជ័យ (ការភ័យខ្លាច) ទុក្ខព្រួយរវាងជាតិសាសន៍ រឿងឆ្ងល់នឹងពេលវេលា។”

85 “ហើយដូចជានៅក្នុងជំនាន់របស់ឡុត នោះក៏នឹងកើតឡើងក្នុងការយាងមករបស់កូនមនុស្សដែរ។” ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមមកយប់នេះ ហើយអនុវត្តព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ សូមមកនៅយប់នេះ ហើយគោរពដល់សេចក្តីជំនឿរបស់កូនចៅរបស់អំប្រាហាំ។ តាមរយៈព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ យើងសុំវា។ អាម៉ែន។

86 ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នកយ៉ាងបរិបូណ៌។ ខ្ញុំនឹងមិនហៅមកកាន់អាសនៈទេ នៅពេលនេះ។ ខ្ញុំនឹងទុកវាឱ្យអ្នក។ ខ្ញុំគិតថា អាសនៈហៅមក ច្រើនដង... ខ្ញុំជឿជាមួយពួកគេ។ “ប៉ុន្តែមានច្រើននាក់ដែលទទួលបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។”

នោះហើយជាវា “ជាច្រើននាក់បានទទួលទ្រង់។” យើងនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ។

87 ខ្ញុំអាចនិយាយនៅទីនេះពេញមួយយប់។ អ្នកជាទស្សនិកជនគួរឱ្យស្រឡាញ់។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលខ្ញុំនិយាយគឺគ្រាន់តែជាមនុស្ស ប៉ុន្តែប្រសិនបើខ្ញុំនិយាយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ នោះមិនមែនជាពាក្យរបស់ខ្ញុំទេ វាគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ប្រសិនបើខ្ញុំនិយាយអ្វីមួយ ហើយព្រះមិនគាំទ្រវា នោះជាពាក្យរបស់ខ្ញុំ។ ប្រសិនបើខ្ញុំនិយាយព្រះបន្ទូលទ្រង់ ហើយទ្រង់គាំទ្រវា តើបុរសឬស្ត្រីដែលមានបាបនោះជាអ្នកណា ប្រុសនិងស្រី នឹងដើរចេញហើយនិយាយថាមិនដូច្នោះទេ?

88 ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា នៅពេលដែលទ្រង់ធ្វើកិច្ចការទាំងនេះ ពួកគេបាននិយាយថា “បុរសនេះគឺជាគ្រូទាយ។ ថាទ្រង់ជាអារក្ស!” គ្រូទាយ អ្នកណាក៏ដឹងថាគ្រូទាយជារបស់អារក្ស។ គាត់បាននិយាយថា “ទ្រង់ជាគ្រូទាយ។” ប៉ុន្តែតើអ្នកធ្លាប់ឃើញគ្រូទាយផ្សាយដំណឹងល្អទេ? ធ្លាប់ឃើញគ្រូទាយដេញអារក្សទេ? ទេ ប្រាកដណាស់ ពួកគេមិនធ្វើវាទេ។

89 ទ្រង់បានមានបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះ យើងជាកូនមនុស្សនឹងអត់ទោសឲ្យអ្នករាល់គ្នា។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមក បើអ្នកនិយាយប្រឆាំងនឹងវានឹងមិនត្រូវបានលើកលែងទោសនៅក្នុងកលោកិយនេះ ឬលោកនៅខាងមុខឡើយ ព្រោះវាហៅកិច្ចការរបស់ព្រះជាវិញ្ញាណមិនបរិសុទ្ធ។”

90 សូមព្រះមេត្តាប្រោសយើង យប់នេះ ហើយខ្ញុំអធិស្ឋានថា ព្រះនឹងយាងចុះមកហើយបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលនេះនៅចំពោះមុខអ្នក។

91 បងប្រុស បងស្រី នេះជាព្រលឹងរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំត្រូវជួបព្រះ។ ខ្ញុំទទួលខុសត្រូវចំពោះអ្វីដែលខ្ញុំនិយាយទៅកាន់អ្នក។ ព្រះនឹងទទួលខុសត្រូវចំពោះខ្ញុំ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ តើវានឹងល្អអ្វីទៅដែលខ្ញុំឈរនៅទីនេះ ហើយនិយាយរឿងទាំងនេះ បើខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំកំពុងថ្កោលទោសព្រលឹងខ្ញុំទៅនរក?

92 “មានផ្លូវមួយដែលមើលទៅត្រឹមត្រូវល្អដល់មនុស្ស ប៉ុន្តែទីបញ្ចប់នៃផ្លូវនោះជាសេចក្តីស្លាប់។” ព្រះមិនត្រូវការអ្នកបកប្រែទេ។ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយ ទ្រង់បកស្រាយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

93 “ពូជរបស់អំប្រាហាំនឹងកាន់កាប់ច្រកទ្វារនៃសត្រូវ។” តើអ្នកជឿទេ?

94 ប្រសិនបើខ្ញុំអាចព្យាបាលអ្នក ខ្ញុំនឹងធ្វើវា។ ព្រះគ្រីស្ទបានប្រោសអ្នក រួចហើយ។ រឿងតែមួយគត់ អ្នកមានកូនសោរនៅក្នុងដៃ។ គន្លឹះនោះគឺជាជំនឿ របស់អ្នក ដើម្បីចាប់យកវា។ ដោះសោវា យប់នេះ មែនទេ? ខណៈពេលដែលទ្រង់ យាងមកកណ្តាលយើង ដែលជាអ្នកច្បាំងដ៏មានមហិទ្ធិបូក ដែលបានយកឈ្នះ គ្រប់ជំងឺទាំងអស់ ហើយមកទីនេះ ហើយបង្ហាញអ្នកថា ទ្រង់បានធ្វើវាហើយ ដ្បិត ទ្រង់នៅតែជាព្រះបន្ទូល។ “ហើយព្រះបន្ទូលគឺជាអ្នកយល់ដឹងពីគំនិតដែលមាន ក្នុងចិត្ត។”

95 តើកាតអធិស្ឋានអ្វី? បី មួយទៅ...តើយើងចាប់ផ្តើមពីអ្វីនៅយប់មិញ? [មាន នរណាម្នាក់និយាយថា “មួយ។”—អដ។] ចូរចាប់ផ្តើមពីហាសិប។ តើអ្នកណា មានបំណុលអធិស្ឋាន បី ហាសិប? លើកដៃឡើង។ កាតអធិស្ឋាន បី។ យើង ចាប់ផ្តើមពីមួយ នៅយប់មុន ឥឡូវនេះយើងនឹងចាប់ផ្តើមពីហាសិបនៅយប់នេះ។

96 តើអ្នកណាមាន បី បី ហាសិប? លើកដៃរបស់អ្នក។ កាតអធិស្ឋាន បី ហាសិប។ អ្នកមានន័យថាវាមិននៅទីនេះ? តើអ្នកមានវាទេ? មិនអីទេ បី ហាសិប។ បី ហាសិបមួយ អ្នកណាមាន? បី ហាសិបមួយ មិនអីទេ។ បី ហាសិប ពីរ អ្នកណាមានបី ហាសិបពីរ? មិនអីទេ អ្នកមានវាហើយ។ បី ហាសិបបី ហាសិប បួន មកទីនេះ។ ហាសិបបួន ហាសិបប្រាំ។

97 កូនប្រុសរបស់ខ្ញុំចុះមកទីនេះ មុនពេលដែលខ្ញុំចូលមក ហើយធ្វើឱ្យ រញ្ជ័ររញ្ជ័សន្លឹកកាតជាច្រើនសន្លឹក។ ហើយមើលរបៀបដែលពួកគេមាន គឺមួយ នៅទីនេះនិងមួយនៅទីនោះ? ពួកគេមិនដឹងទេ។ អ្នកអាចចុះមកពីជួរនេះហើយ យកមួយ មួយបន្ទាប់មកទៀតយកដប់ មួយទៀតបានម្តេចប្រាំ។ យើងមិនដឹងថាវា នៅទីណាទេ ប៉ុន្តែ មិនថានៅកន្លែងណាទេ។

98 ឥឡូវយើងហៅប៉ុន្មាននាក់? ប្រាំ បួន? បី ហាសិប។ បី ហាសិប មែនទេ? [មាននរណាម្នាក់និយាយថា “បាទ។”—អដ។] បី ហាសិបទៅហាសិបប្រាំ។ ហាសិបប្រាំមួយ ហាសិបប្រាំពីរ ហាសិបប្រាំបី ហាសិបប្រាំបួន ហុកសិប។ ឥឡូវនេះសូមមើល មួយ ពីរ...រាប់ពួកគេ បីលី ហើយយើងនឹង...សែសិប ចិតសិប អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេក្រោកឈរឡើងជាមុនសិនប្រសិនបើអ្នកចង់។ បី ហាសិប ទៅ ចិតសិប ចិតសិបប្រាំ។ រាប់ពួកគេ បងប្រុសរ៉យ ប្រសិនបើអ្នកនឹងមក ខណៈពេល ដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយទៅកាន់ទស្សនិកជន។

99 តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់នៅទីនោះ នៅពេលដែលអ្នកមើលទៅផ្លូវនេះ ហើយអ្នកមិនមានកាតអធិស្ឋាន?

100 ចូរចាំថា ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា “កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកក៏ត្រូវធ្វើដែរ។” តើវាជាការពិតមែនទេ? វាជាការពិត។ តើអ្នកជឿទេ? ពូជរបស់អំប្រាហាំបាននិយាយដូច្នោះ។

101 ព្រះគម្ពីរ ប្រាប់ថា “ទ្រង់គឺជាសម្តេចសង្ឃ។” ហេត្រើវ ជំពូកទី៤ “ទ្រង់ជាសម្តេចសង្ឃ ដែលអាចប៉ះដោយអារម្មណ៍នៃភាពទន់ខ្សោយរបស់យើង។” តើអ្នកជឿទេ? ប្រសិនបើទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត តើទ្រង់នឹងធ្វើដូចម្តេច?

102 មានស្រ្តីតូចម្នាក់ក្នុងព្រះគម្ពីរ ពេលអ្នកកត់សម្គាល់នូវអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ។ ស្រ្តីតូចម្នាក់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ប្រហែលជានាងមិនមានកាតអធិស្ឋានទេ។ តែនាងនិយាយក្នុងចិត្តថា “ប្រសិនបើខ្ញុំអាចប៉ះបុរសនោះ ខ្ញុំជឿលើទ្រង់។” នាងបានចំណាយទាំងអស់ដែលនាងមានសម្រាប់វេជ្ជបណ្ឌិត...ជាមួយគ្រូពេទ្យ។ ពួកគេមិនអាចជួយនាងបានទេ។ ករណីរបស់នាងគឺធ្ងន់ធ្ងរពេក។ ពួកគេមិនអាចជួយនាងបានទេ។ ប៉ុន្តែនាងជឿថាព្រះនឹងជួយនាង។ ហើយនាងបានពាល់ជាវារ្យរបស់ទ្រង់ នៃសម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់។

103 ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំយល់ឃើញថាអំណាចបានបាត់ពីខ្ញុំ។” តើវាត្រូវទេ?

104 តើអ្នកជឿថាទ្រង់គឺដូចគ្នាទេយប់នេះ? តើអ្នកជឿថាទ្រង់នៅទីនេះទេ? តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលជឿថាទ្រង់បានរស់ពីសុគតឡើងវិញ? ឥឡូវនេះ តើអ្នកអាចបញ្ជាក់ថាទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញដោយរបៀបណា?

105 មិនយូរប៉ុន្មាន បុរសបាទីស្ទដ៏ល្បីល្បាញម្នាក់បានមករកខ្ញុំ។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំបានចាញ់—ចាញ់មួយលើក ដោយមហាម៉ាត់ដាន់ដែលបាននិយាយអញ្ចឹង។ គាត់បាននិយាយថា “ប្រសិនបើទ្រង់បានលើកឡើង ទ្រង់បានសន្យាថាទ្រង់នឹងធ្វើដូចគ្នាដែរ។ ចូរយើងឃើញទ្រង់ធ្វើ។” ឃើញទេ ពួកគេជឿថាទ្រង់មិនបានធ្វើវាទេ។

106 ប៉ុន្តែយើងជឿថាទ្រង់ធ្វើវា។ យើងជឿថាទ្រង់បានរស់ពីសុគតឡើងវិញ។ មិនមានសាសនាផ្សេងទៀតនៅក្នុងពិភពលោកដែលអាចបញ្ជាក់ថាស្ថាបនិករបស់ពួកគេកំពុងរស់នៅនោះទេ ប៉ុន្តែមានតែគ្រីស្ទានប៉ុណ្ណោះ។ ហើយវិធីតែមួយគត់ដែលព្រះអាចបញ្ជាក់វាបាន គឺតាមរយៈអ្នកដែលជឿ។ ព្រោះនោះជាវិធីតែមួយគត់ដែលព្រះសម្តែងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ គឺអ្នកដែលជឿវា។

107 ឥឡូវនេះ ខណៈពេលដែលពួកគេកំពុងតម្រង់ជួរអធិស្ឋានដ៏ខ្លីមួយនេះនៅទីនេះ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាយើងនឹងទទួលបានប៉ុន្មានទេ។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នករាល់គ្នា កាន់កន្លែងរបស់អ្នក កាន់កៅអីរបស់អ្នក កុំផ្លាស់ទីទៅជុំវិញ។ មើលផ្លូវនេះ ហើយអធិស្ឋាន និយាយថា “ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ទូលបង្គំជឿ។”

108 អ្នកចាំទេ ទ្រង់បានប្រាប់ខ្ញុំថា “ប្រសិនបើអ្នកធ្វើឱ្យមនុស្សជឿអ្នក ហើយបន្ទាប់មកត្រូវស្មោះត្រង់នៅពេលអ្នកអធិស្ឋាន។” នោះបានឆ្លងកាត់ប្រជាជាតិនេះទៅវិញទៅមក អស់រយៈពេលដប់ប្រាំឆ្នាំ មិនដែលបរាជ័យម្តងទេ។ វាមិនអាចបរាជ័យបានទេ។

109 ព្រះអង្គអើយ រឿងមួយដែលព្រះមិនអាចធ្វើបាន នោះគឺការបរាជ័យ។ ទ្រង់ត្រូវតែរក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំជឿបែបនេះ។ ខ្ញុំជឿថាដូចខ្ញុំដែរ...ច្រើនជាងខ្ញុំជឿថាខ្ញុំឈរនៅទីនេះ ច្រើនជាងខ្ញុំជឿថាខ្ញុំនៅក្នុងអគារនេះ នេះអាចជាអពូតហេតុវាអាចជាសុបិនមួយ។ នៅក្នុងព្រលឹងខ្ញុំ ខ្ញុំស្គាល់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះមានព្រះជន្មគង់នៅ។ ហើយអ្នកគឺជាពូជរបស់អំប្រាហាំ អ្នកបានស្លាប់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ អ្នកគឺជាពូជរបស់អំប្រាហាំ។

110 ឥឡូវនេះពួកគេទទួលបានកន្លែងដៃនៅទីនេះ។ ជោគជ័យដ៏អស្ចារ្យត្រូវបានធ្វើដោយការនេះ មនុស្សដែលជឿ។ ឥឡូវនេះ សូមឲ្យយើងឱនក្បាល ខណៈដែលពួកគេកំពុងត្រៀមខ្លួន ហើយអធិស្ឋានសម្រាប់ការទាំងនេះ។

111 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ យើងត្រូវបានបង្រៀននៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ហើយមានមនុស្សនៅទីនេះ ដែលជឿគ្រប់ព្រះបន្ទូលដែលទ្រង់បាននិយាយ ថាជាសេចក្តីពិត។ ព្រះអម្ចាស់អើយ ពេលខ្លះពួកគេស្ទុះទៅដាល់នៅវេន្ទុគន្លឹះ ដោយប្រើកូនសោ។ ខកខានវា ហើយគោះវា ប៉ុន្តែគេជឿថាវានៅទីនោះ។ គ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេបន្តដាល់ ពួកគេនឹងរកឃើញវា ព្រោះវានៅទីនោះ។ ហើយកូនសោនោះ

គឺជាសោរត្រឹមត្រូវ “បើអ្នកអាចជឿបាន អ្វីៗទាំងអស់គឺអាចទៅរួច។” ដូចដែល បទចម្រៀងកំពុងត្រូវបានច្រៀងឥឡូវនេះ ឬលេងភ្លេង។

112 ក្នុងព្រះគម្ពីរចែងថា “ប៉ុលយកកន្សែងដៃ និងអាវដោះមកពីខ្លួន បញ្ជូនគេ ទៅរកអ្នកជំងឺនិងអ្នកមានទុក្ខ ហើយវិញ្ញាណអាក្រក់ក៏ចាកចេញពីមនុស្ស ហើយ ពួកគេបានជា។”

113 ឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់ យើងដឹងថាសាវកប៉ុលនៅជាមួយព្រះអង្គ។ ប៉ុន្តែ វា មិនមែនជាគាត់ទេ វាគឺជាទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់ ជាព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងគាត់។ “មិនមែនខ្ញុំ ដែលមានជីវិតទេ គឺជាព្រះគ្រីស្ទដែលគង់ក្នុងខ្ញុំ” គាត់បាននិយាយដូច្នោះ។

114 ហើយឥឡូវនេះដល់ជំនាន់នេះ ទ្រង់នៅតែជាព្រះគ្រីស្ទ ថ្ងៃនេះ ដូចកាលពី ម្សិលមិញ។ ហើយនៅពេលទូលបង្គំអធិស្ឋានលើកន្សែងដៃទាំងនេះ ប៉ះពួកគេ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងកម្ចាត់សត្រូវទាំងអស់។ សូមផ្តល់សេចក្តីជំនឿដល់ ពួកគេ ដើម្បីឲ្យពួកគេដឹងថាខ្មាំងសត្រូវត្រូវបានចាញ់។

115 ហើយមានពេលមួយ សមុទ្រក្រហម ដូចដែលយើងទើបតែបាននិយាយ បានធ្វើអោយអ៊ីស្រាអែលកាត់ចេញពីការសន្យា ហើយពួកគេស្ថិតនៅក្នុងជួរនៃ កាតព្វកិច្ច។ ហើយអ្នកនិពន្ធម្នាក់បាននិយាយថា “ព្រះបានមើលចុះដោយភ្នែក កំហឹង តាមរយៈបង្គោលភ្លើងនោះ សមុទ្រភ័យខ្លាច ហើយបើកច្រកទ្វារចេញ ហើយគេដើរឆ្លងទៅ។”

116 មើលចុះ នៅយប់នេះ តាមរយៈព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយប្រហែលជានៅពេលដែលកន្សែងដៃទាំងនេះត្រូវបានដាក់លើអ្នកជំងឺ សូមឲ្យសត្រូវឃើញសេចក្តីជំនឿរបស់យើង នៅយប់នេះ ពេលយើងអធិស្ឋាន ការអធិស្ឋាននៃសេចក្តីជំនឿនេះសម្រាប់ពួកគេ។ ហើយសូមឲ្យអ្នករាល់គ្នាបាន សង្គ្រោះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

117 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់បានការយកចិត្តទុកដាក់ដោយមិនបែងចែករបស់អ្នក។ អ្នកដែលឡើងមកទីនេះរុក្ខរមេត្រូ អ្នកអាចឈានឡើង។ ពីព្រោះប្រសិនបើ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកូរធ្វើដូច្នោះ...ខ្ញុំមិននិយាយថាទ្រង់នឹងធ្វើទេ។

118 ឥឡូវនេះ មានអ្នកណាម្នាក់មកទីនេះហើយប្រាប់អ្នកថា ពួកគេមានអំណាច ព្យាបាលអ្នកជម្ងឺ តើអ្នកមិនជឿទេឬ? អំណាចទាំងអស់គឺនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ ទ្រង់



គឺជាអ្នកឈ្នះ មិនមែនអ្នក និងខ្ញុំទេ។ យើងគ្រាន់តែទទួលយកអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ។ គ្មានមនុស្សណាមានអំណាចដើម្បីសង្គ្រោះ ឬព្យាបាលឡើយ។

119 បុរសគ្រប់រូបនៅលើពិភពលោក តម្លៃត្រូវបានបង់រួចហើយ។ តម្រូវការត្រូវបានបង់។ យ៉ាងម៉េចដែរ? “ទ្រង់បានរងរបួសដោយសារអំពើលែងរបស់យើង ដោយស្នាមរបួសរបស់ទ្រង់ យើងបានជាសះស្បើយ។” ការ—ការព្យាបាលរបស់អ្នកត្រូវបានបង់។ ការសង្គ្រោះរបស់អ្នកត្រូវបានបង់។ តើអ្នកមានសេចក្តីជំនឿមកទទួលយកទេ? ហ្នឹងហើយ។ ប្រសិនបើអ្នកជាពូជរបស់អំប្រាហាំ អ្នកមាន។ ព្រះបានសន្យាវា។ មានអ្វីមួយនៅក្នុងអ្នកដែលនិយាយថាវានៅទីនោះ ហើយជាវា។

120 ឥឡូវនេះតើអំណោយទានជាអ្វី? តើមានអំណោយទានដើម្បីចេញទៅព្យាបាលមនុស្សទេ? អត់ទេ។ អំណោយទានមួយគឺដើម្បីយកខ្លួនអ្នកចេញពីផ្លូវដូច្នោះព្រះអាចប្រើអ្នក។

121 ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានសន្យា ជាទីសំគាល់ចុងក្រោយ នេះ បើយោងតាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ “ដូចនៅសម័យក្រុងសូដុម គឺមុនពេលវាឆេះ។” មិនមែនមុនពេលមានរឿងផ្សេងទៀតបានកើតឡើង ដំណឹងល្អត្រូវបានអធិប្បាយដោយឡែក ជាដើម មិនមែនវាទេ។ ប៉ុន្តែមុននឹងវាត្រូវបានដុតនោះ ព្រះបានយាងចុះមកក្នុងទម្រង់ជាមនុស្ស ហើយបានអង្គុយជាមួយនឹងក្រុមជំនុំ ដែលបានរើសតាំងគឺ អំប្រាហាំ និងក្រុមរបស់គាត់ ដែលមានការសន្យា។

122 ឥឡូវនេះ សូមចាំថា មានតែពូជរបស់អំប្រាហាំប៉ុណ្ណោះដែលបានទទួលវា។ “បន្តិចទៀត ពិភពលោកលែងឃើញខ្ញុំទៀតហើយ” ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូល។ “តែអ្នកនឹងឃើញខ្ញុំ ដ្បិតខ្ញុំនឹងនៅជាមួយអ្នក ដល់ទីបញ្ចប់នៃលោកិយ។”

123 ប៉ុន្តែទ្រង់បានសន្យាមុនពេលដែលទ្រង់យាងមកម្តងទៀត “ដូចនៅក្រុងសូដុម” មើលអ្វីដែលក្រុងសូដុមទទួលបាន។ រកមើលអ្វីដែលក្រុមជំនុំរើសតាំងកំពុងទទួលបាន បាននិយាយថា “នឹងមានកូនមនុស្សនឹងមក។” ព្រះបានសម្តែងជាទម្រង់នៃមនុស្សម្នាក់ ដែលបែរខ្នងដាក់តង់ ហើយប្រាប់ពីអ្វីដែលសាវ៉ាបានធ្វើនៅខាងក្នុងតង់។ គ្រប់គ្នាដឹងថានោះជាការពិត សូមលើកដៃឡើង។ នោះពិតមែន។ ឥឡូវនេះទ្រង់បានសន្យា។ យើងនៅគ្រាចុងក្រោយ។ សូមចាំថា នោះគឺជារឿងចុងក្រោយដែលបានកើតឡើង ពិភពនៃសាសន៍ដទៃត្រូវបានឆេះ សូដុម ហើយ

កូនប្រុសដែលបានសន្យាក៏មកដល់កន្លែងនោះ។ យើងកំពុងស្វែងរកព្រះរាជបុត្រា ដែលបានសន្យា ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។

124 យើងនៅទីនេះ។ សូមព្រះជាម្ចាស់បើកភ្នែករបស់អ្នក។ ខ្ញុំមិនដឹងអ្វីផ្សេងទៀត ដែលត្រូវនិយាយទេ។ សូមទ្រង់បើកភ្នែករបស់អ្នក។

125 ឥឡូវនេះ ព្រះវិបិតានៃស្ថានសួគ៌ ទូលបង្គំដូចជាអស់សង្ឃឹម ទូលបង្គំជា ដីឥដ្ឋដែលទ្រង់បានសូន្យជាមួយគ្នា ហើយបានចេញនៅទីនេះ។ ឱព្រះជាម្ចាស់ អើយ សូមអោយទូលបង្គំមានព្រះគុណ និងវត្តមានរបស់ព្រះអង្គនៅយប់នេះ ថា ប្រហែលជាទ្រង់អាចប្រើដំដីឥដ្ឋតូចៗទាំងនេះដែលទ្រង់បានទទួលនៅទីនេះ។ ឱព្រះអម្ចាស់ ដែលទ្រង់បានត្រាស់ហៅទៅកាន់ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយ ប្រហែលជាមិនទាន់បានទទួលយកវានៅឡើយ សូមឲ្យពួកគេឃើញការសន្យា ទាំងនេះ។ ពួកគេប្រហែលជាត្រូវបានបង្រៀននៅថ្ងៃមួយ ប៉ុន្តែនៅទីនេះវាមាននៅ ក្នុងព្រះគម្ពីរ។ បញ្ជាក់វា ព្រះអម្ចាស់។ នោះគឺជាការបកស្រាយរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់។ វាមិនត្រូវការលើសពីនេះទេ។ ប្រសិនបើទ្រង់គ្រាន់តែធ្វើវា នោះពួកគេនឹងឃើញថា ព្រះបន្ទូលគឺជាសេចក្តីពិត។ សូមប្រទានមក ឱព្រះវិបិតា។ យើងថ្វាយខ្លួនយើង ចំពោះទ្រង់។

126 សូមឲ្យមនុស្សគ្រប់រូបនៅទីនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ប្រើសេចក្តីជំនឿរបស់ ពួកគេ នៅយប់នេះ។ សូមឲ្យសមាជិកនៃកុលសម្ព័ន្ធអំប្រាហាំគ្រប់រូប តាមរយៈ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ មានសេចក្តីជំនឿ នៅយប់នេះ ហើយទទួលយកវត្តមានរបស់ ទ្រង់។ ហើយយើងនឹងផ្តល់ឱ្យទ្រង់នូវការសរសើរ។ អាម៉ែន។

127 ឥឡូវនេះ តើនេះជា...ឥឡូវនេះជារឿងចម្លែក។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកជួយខ្ញុំឥឡូវនេះ អធិស្ឋានឱ្យខ្ញុំ។ អង្គុយឱ្យស្ងៀម កុំរើទៅណាមកណា។ អង្គុយស្ងៀម អធិស្ឋាន។

128 ឥឡូវនេះ មើល វាកំពុងផ្លាស់ប្តូរពីការផ្សាយដំណឹងល្អ បន្តអារម្មណ៍ អ្នកតាមរបៀបដែលព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះអាចនាំអ្នកទាំងស្រុងទៅក្នុងទិដ្ឋភាព មួយផ្សេងទៀត។

129 ឥឡូវនេះនៅទីនេះមានក្មេងកំពុងឈរ...មកទីនេះបន្តិចបានទេ ស្ត្រីអើយ។ ហើយគ្រាន់តែ...មិនអីទេ ដូច្នេះខ្ញុំនឹងមិនចេញឆ្ងាយពីមេក្រូហ្វូននេះទេ។ មើល ខ្ញុំ មិនដឹងថាមានអ្វីកើតឡើងទេ អ្នកឃើញទេ ហើយពេលខ្លះអ្នកដឹងទេ... ឥឡូវនេះ

មានតែវិធីមួយដែលខ្ញុំដឹង វា—វាស្ថិតនៅលើមេក្រូ អ្នកឃើញហើយ ហើយពួកគេ  
កំពុងព្យាយាមចាប់វានៅទីនោះ ហើយខ្ញុំមិនដឹងថាមានអ្វីទេ។

130 ឥឡូវនេះយើងជាមនុស្សចម្លែកចំពោះគ្នាទៅវិញទៅមក។ ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នក  
មិនដែលឃើញអ្នកនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែអ្នកមានអាយុតិចជាងខ្ញុំណាស់។  
ហើយយើងប្រហែលជាកើតគម្លាតរាប់ឆ្នាំ ពីគ្នា។ នេះជាជំនួបលើកដំបូងរបស់  
យើង។ តើវាត្រូវទេ? បើមែន សូមលើកដៃឡើង ដើម្បីឱ្យទស្សនិកជនបានឃើញ។  
ឥឡូវនេះ នាងគ្រាន់តែជាស្រ្តីដែលឈរនៅទីនេះ។

131 មើល ចូរយកវាត្រឡប់ទៅបទគម្ពីរវិញ។ ចូរយកយ៉ូហាន៤។ អ្នករាល់គ្នាអាន  
វានៅពេលអ្នកទៅផ្ទះ។ មិន—មិនមែនថាស្រ្តីនេះជាស្រ្តីប្រភេទនោះទេ។ ខ្ញុំមិនដឹង  
ទេ។ ហើយអ្នកដឹងថាខ្ញុំមិនមែនជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទទេ។ ប៉ុន្តែទ្រង់នៅទីនេះ។ វា  
គឺជាទ្រង់។ ឥឡូវនេះ ព្រះវិញ្ញាណទ្រង់បានចាក់ប្រេងតាំងយើង អាចបង្ហាញពី  
បញ្ហារបស់នាង ដូចដែលទ្រង់បានធ្វើចំពោះស្រ្តីនៅអណ្តូងនោះ។ រឿងដូចគ្នា។

132 ហើយ ដោយថា ជាកន្លែងដែលបូជាចារ្យនិងថ្នាក់ដឹកនាំនៅថ្ងៃនោះបាន  
និយាយថា “បុរសនេះជាគ្រូទាយ ឬជាអារក្ស បេលសេប៊ូល។”

133 ស្រ្តីនេះបាននិយាយថា “លោកម្ចាស់ ខ្ញុំយល់ឃើញថា ទ្រង់ជាហោរា។ យើង  
ដឹងថាព្រះមេស៊ូវនឹងយាងមក ហើយនោះនឹងក្លាយជាទីសំគាល់របស់ទ្រង់។”

134 តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថាវាជាការពិត? មែនហើយ ប្រសិនបើទ្រង់គឺ  
នៅដដែលដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត តើនោះមិនមែនជាទី  
សំគាល់របស់ទ្រង់នៅយប់នេះទេឬ? តើទ្រង់បានសន្យាថាវានឹងមាន នៅមុន  
គ្រាចុងក្រោយមកដល់ទេឬ? ឥឡូវនេះ មើលថាតើទ្រង់បានរក្សាការសន្យារបស់  
ទ្រង់ចំពោះពូជរបស់អំប្រាហាំឬអត់។

135 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកណាម្នាក់នៅទីនេះគិតថាខុស អ្នកមកទីនេះហើយធ្វើ  
ដូចគ្នា។ ប្រសិនបើវាមិនមែនទេ សូមកុំនិយាយអ្វីអំពីវា។ អ្នកមានឯកសិទ្ធិ។

136 ឥឡូវនេះ ក្នុងព្រះនាមព្រះគ្រីស្ទ ខ្ញុំយកគ្រប់វិញ្ញាណមកក្រោមការគ្រប់គ្រង  
របស់ខ្ញុំ ដើម្បីលើកតម្កើងសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះ។

137 ខ្ញុំគ្រាន់តែត្រូវនិយាយជាមួយអ្នក មួយភ្លែត ស្រ្តីវ័យក្មេង។ អ្នកដឹងទេ ព្រះអម្ចាស់របស់យើងបាននិយាយជាមួយស្រ្តីនោះនៅឯអណ្តូង។ ទ្រង់បានបន្ទូលថា “យកទឹកមកឱ្យខ្ញុំ។” តើទ្រង់កំពុងធ្វើអ្វី?

138 ឥឡូវនេះ មើល ទ្រង់មានបន្ទូល នៅក្នុងយ៉ូហាន៥ “ខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នា ជាប្រាកដថា ព្រះរាជបុត្រា” នោះគឺជាទ្រង់ ក្នុងសាច់ឈាម “មិនអាចធ្វើអ្វីខ្លួនឯង” ទ្រង់ធ្វើដូចដែលទ្រង់បានឃើញព្រះវរបិតាធ្វើ។ “អ្វីដែលព្រះវរបិតាធ្វើ ទ្រង់ក៏បង្ហាញដល់ព្រះរាជបុត្រា។ ឃើញទេ ខ្ញុំមិនអាចធ្វើអ្វីដោយអង់ខ្លួនខ្ញុំទេ ប៉ុន្តែធ្វើអ្វីដែលខ្ញុំឃើញព្រះវរបិតាធ្វើវា។” បន្ទាប់មក ព្រះយេស៊ូវមិនដែលធ្វើការអស្ចារ្យណាមួយឡើយ រហូតទាល់តែព្រះជាម្ចាស់បង្ហាញទ្រង់ជាលើកដំបូងដោយការនិមិត្ត មិនបានប្រាប់ទ្រង់នៅក្នុងគ្រឿងរបស់ទ្រង់ ប៉ុន្តែបានបង្ហាញឱ្យទ្រង់ឃើញ។ “អ្វីដែលខ្ញុំឃើញ” មិនមែនឮ “គឺឃើញព្រះបិតាធ្វើវា។” នោះហើយជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យទ្រង់ក្លាយជាហោរាដូចលោកម៉ូសេ ដូចដែលម៉ូសេបានមានប្រសាសន៍។ ឥឡូវនេះនៅពេលដែលទ្រង់—ទ្រង់បានស្គាល់ព្រះវរបិតា... ទ្រង់នៅលើ...

139 ទ្រង់នឹងទៅក្រុងយេរិឌូ ប៉ុន្តែទ្រង់ត្រូវទៅតាមស្រុកសាម៉ារី ហើយទ្រង់បានឡើងដល់ក្រុងស៊ីខារ។ ហើយឥឡូវនេះសូមមើល ជនជាតិសាម៉ារីកំពុងស្វែងរកព្រះមេស៊ី។

140 ជនជាតិយូដាកំពុងស្វែងរកវា ហើយទ្រង់បានបង្ហាញពួកគេនូវទីសំគាល់របស់ទ្រង់។ ភីលីព ណាថាណែល ពេត្រុស ពេលដែលទីសំគាល់នោះត្រូវបានធ្វើ គេនិយាយថា “អ្នកគឺជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។”

គ្រូបង្រៀនថា “បុរសនេះគឺបេលសេប៊ូល។”

141 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ចូរនឹកចាំថា ពួកសាសន៍ដទៃ យើងជាពួក អង់គ្លេស-សៅសុន យើង—យើងមិនបានស្វែងរកព្រះមេស៊ីទេ។ យើងជាជនជាតិសាសន៍ រ៉ូម៉ាំង ជាដើម។ យើងមិនបានស្វែងរកព្រះមេស៊ីទេ។ ទ្រង់យាងមករកតែអ្នកដែលស្វែងរកទ្រង់ប៉ុណ្ណោះ។

142 ប៉ុន្តែជនជាតិសាម៉ារីកំពុងស្វែងរកទ្រង់ ដូច្នោះទ្រង់ត្រូវទៅតាមគេ ដោយឡើងតាមក្រុងសាម៉ារី។ ទ្រង់អង្គុយនៅអណ្តូង។ នារីវ័យក្មេងម្នាក់ប្រហែលជាអាយុស្របាលអ្នកចេញមក។ នាងជាស្រ្តីមានកេរ្តិ៍ឈ្មោះអាក្រក់។ អ្នកបានអានរឿងនេះហើយ តាមខ្ញុំគិត។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “ស្រ្តីអើយ យកមកឱ្យខ្ញុំផឹកផង។”

143 នាងបាននិយាយថា “អូ វាមិនមែនជាទម្លាប់ទេសម្រាប់អ្នក ដែលជាសាសន៍ យូដាមកសួរសាសន៍សាម៉ារីបែបនេះ។”

144 ទ្រង់បានមានបន្ទូលថា “ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកដឹងថាអ្នកកំពុងនិយាយជាមួយ អ្នកណា អ្នកនឹងសុំខ្ញុំជីវិតវិញ។”

145 ការសន្ទនាបានបន្ត។ ទីបំផុត ទ្រង់បានរកឃើញកន្លែងដែលនាងមានបញ្ហា។ តើអ្នកចាំថាវាជាអ្វី? នាងមានប្តីច្រើនពេក។ ហើយបាននិយាយថា “ទៅយកប្តី របស់អ្នកមកទីនេះ។”

នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនមានប្តីទេ។”

146 បានបន្ទូលថា “អ្នកនិយាយបានល្អ” បានបន្ទូលថា “ព្រោះអ្នកមានប្រាំនាក់ ហើយ ហើយអ្នកដែលអ្នកនៅជាមួយឥឡូវនេះមិនមែនជាប្តីរបស់អ្នកទេ។”

147 នាងបាននិយាយថា “លោកម្ចាស់ ខ្ញុំយល់ឃើញថា លោកគឺជាហោរា។ យើង ដឹងថាព្រះមេស៊ីនឹងយាងមក ទ្រង់នឹងប្រាប់យើងពីរឿងទាំងនេះ។”

ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំជាទ្រង់។”

148 នាងបានចាកចេញពីធុងទឹករបស់នាងរត់ចូលទៅក្នុងទីក្រុង ហើយបាន និយាយថា “មកមើលបុរសម្នាក់ដែលប្រាប់ខ្ញុំអ្វីដែលខ្ញុំបានធ្វើ។ តើនេះមិនមែន ជាព្រះមេស៊ីទេឬ?” ពួកគេមិនមានហោរារាប់រយឆ្នាំមកហើយ។ ហើយនេះគឺជា បុរសម្នាក់ដែលបានអះអាងថាជាព្រះមេស៊ី ហើយបានបង្ហាញឱ្យឃើញថាជា —ជាហោរា ហើយបានបង្ហាញពីទីសំគាល់របស់ព្រះមេស៊ី។

149 តើវានឹងធ្វើឱ្យអ្នកជឿដូចគ្នាដែរឬទេ បើទ្រង់ធ្វើដូចគ្នា តើទ្រង់គឺនៅដដែល ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត ហើយបានសន្យាដោយបទគម្ពីរ ទាំងនេះថាទ្រង់នឹងធ្វើវាទេ?

តើវានឹងធ្វើឱ្យទស្សនិកជនជឿទេ?

150 អ្នកមានបញ្ហាតម្រងនោម។ បើត្រឹមត្រូវ លើកដៃឡើង។

151 ហេតុអ្វីបានជាចង់មុខខ្ញុំជានិច្ច? នរណាម្នាក់និយាយថា “គាត់បានស្មានវា។” ខ្ញុំមិនដែលស្មាននោះទេ។

152 នៅទីនេះនាងគឺជាស្ត្រីល្អ។ តើអ្នកជឿខ្ញុំទេ? ឥឡូវអ្នកដឹងថាខ្ញុំមិនដែលស្មាន នោះទេ។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំនិយាយអ្វីផ្សេងទៀត។ ប្តីរបស់អ្នកនៅជាមួយអ្នក។ គាត់

ក៏រងទុក្ខដែរ។ តើគាត់ឈឺមែនទេ? ស្ថានភាពឆ្អឹងខ្នង។ ត្រូវហើយ។ មែនទេ? អ្នកមានកូនប្រុសតូចនៅជាមួយអ្នក។ គាត់ក៏រងទុក្ខ ដែរ។ អ្នកចង់ឱ្យគាត់បាន អធិស្ឋានឱ្យ។ គាត់មានអ្វីមួយខុសប្រក្រដីជាមួយនឹងភ្នែករបស់គាត់។ ត្រូវហើយ។ អ្នកមានកូនស្រីតូចម្នាក់នៅជាមួយ គាត់មានបញ្ហាក្រលៀនដូចអ្នកដែរ។ តើវា ត្រូវទេ? ឥឡូវអ្នកទាំងអស់គ្នាអាចជាសុខស្រួលបើអ្នកជឿ។ តើអ្នកជឿទេ? ព្រះ ប្រទានពរអ្នក។ ទៅតាមផ្លូវរបស់អ្នកហើយឱ្យបានសុខសប្បាយ។

153 តើអ្នកជឿទេ? ទ្រង់នៅដដែលគឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជា រៀងរហូត។ តើវាគឺជាអ្វី? តើទ្រង់កំពុងព្យាយាមធ្វើអ្វី? ដល់អ្នករាល់គ្នា ជាពូជ របស់អំប្រាហាំ ទ្រង់កំពុងបង្ហាញអ្នកថា ទ្រង់មិនបានសុគតទេ។ ខ្ញុំមិនអាច ធ្វើរឿងទាំងនោះបានទេ។ ទ្រង់មិនសុគតទេ។ ប៉ុន្តែទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ ដោយ បង្ហាញអ្នកថា អ្នកមានសិទ្ធិកាន់កាប់ច្រកទ្វារនៃខ្មាំងសត្រូវរបស់អ្នក។ នោះគួរតែ ដោះស្រាយវា។

154 ស្ត្រីនេះ មកខាងនេះបន្តិច។ យើងនៅជុំវិញ កន្លែងណាដែលមាន អាយុស្រពាលគ្នា តាមខ្ញុំគិត។ ប៉ុន្តែយើង—យើងជាមនុស្សចម្លែកចំពោះ គ្នាទៅវិញទៅមក តាមដែលខ្ញុំដឹង។ ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ ហើយយើងជា មនុស្សចម្លែក។ ខ្ញុំមិនដឹងអ្វីពីអ្នកទេ។ បើត្រឹមត្រូវ លើកដៃឡើងមើល។ ប្រុងស្រី និយាយថា “ត្រូវហើយ។”—អដ។ គ្រាន់តែពួកគេខ្លះផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវកាតអធិស្ឋាន ហើយអ្នកនៅទីនេះ។ ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ...

155 ប្រសិនបើខ្ញុំ ប្រហែលជានិយាយថា ខ្ញុំកំពុងព្យាយាមយកកន្លែងរបស់ បងប្រុសអូរ៉ាល់រ៉ូប៊ីត ឬអ្នកដែលមានជំនឿដ៏អស្ចារ្យមួយចំនួននោះ ខ្ញុំនឹងនិយាយ ថា “ស្ត្រីអើយ តើអ្នកមានបញ្ហាអ្វី?”

156 អ្នកនឹងនិយាយថា “អញ្ចឹង ខ្ញុំមានអញ្ចេះ-និង-អញ្ចេះ។” ឥឡូវនេះ គាត់ ប្រហែលជាមិនត្រូវទេ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែគាត់ អ្នកអាច ប្រាប់គាត់ពីអ្វីដែលខុស។

157 គាត់នឹងដាក់ដៃលើអ្នកនិយាយថា “ព្រះបានបញ្ជូនខ្ញុំទៅ—ដើម្បីអធិស្ឋាន សម្រាប់អ្នកជំងឺ។ តើអ្នកជឿទេ?” “បាទ។” “ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! ទៅចុះ ហើយ ជឿវា។”

158 វាមិនអីទេ។ វាមិនអីទេ។ ព្រះបានសន្យារឿងនោះ។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញថា យើង  
កំពុងរស់នៅឆ្ងាយជាងនេះបន្តិច—ថ្ងៃជាងនោះ។ ព្រះយេស៊ូវបានសន្យាថា “ដូច  
នៅសម័យក្រុងសូដុមដែរ។ កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើអ្នកនឹងធ្វើដែរ។”

159 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើព្រះអាចប្រាប់ខ្ញុំពីបំណងរបស់អ្នក អ្នកដឹងទេ ថា វាពិត  
ឬអត់។ ទ្រង់អាចប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលអ្នកនឹងក្លាយជា។ ហើយប្រសិនបើវាជាការពិត  
នេះក៏នឹងជាការពិត ដែរ។ ប្រសិនបើទ្រង់ប្រាប់អ្នក អ្វីក៏ដោយ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ប៉ុន្តែ  
ប្រសិនបើទ្រង់នឹងប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលជាបញ្ហារបស់អ្នក។

160 តើអ្នកនឹងជឿវា ទេ អ្នកទាំងអស់គ្នា?

161 ខ្ញុំពិតជាគួរឈប់។ គ្រានោះឯង បុគ្គលនោះ ជាអ្នកនៅទីនេះ កាលមុន  
នេះ គប្បីបញ្ជាក់វា។ ព្រះយេស៊ូវបានធ្វើវាម្តង។ ទ្រង់មិនដែលធ្វើវាម្តងទៀតទេ។  
អ្នករាល់គ្នានៅស៊ីខារបានជឿ ជឿលើទីបន្ទាល់របស់ស្រ្តី ពេលនាងមកប្រាប់គេ  
ហើយនាងជាស្រីអាក្រក់។ គ្រិស្ដានទើបតែចេញពីវេទិកា មុនអ្នកទាំងអស់គ្នា!  
អាម៉ែន។ ប៉ុន្តែដែលវាយឺតជាងយើងគិត សូមព្រះអម្ចាស់បន្តបង្ហាញអង្គទ្រង់ជា  
អ្នកច្បាំងដ៏ខ្លាំងពូកែដែលជាពូជរបស់អំប្រាហាំ... ប៉ុន្តែដូចជាអំប្រាហាំ ទ្រង់បាន  
ធ្វើវាសម្រាប់អំប្រាហាំម្តង។ បន្ទាប់មកបំផ្លាញវា ហើយធ្វើវាម្តងទៀត។ អំប្រាហាំ  
បន្តជឿព្រះ។

162 អ្នកមិននៅទីនេះសម្រាប់ខ្លួនអ្នកទេ។ អ្នកនៅទីនេះសម្រាប់អ្នកផ្សេង ហើយ  
នោះជាស្រ្តី។ វាជាប្អូនស្រីរបស់អ្នក។ ហើយស្រ្តីត្រូវបានគ្របដោយស្រមោល  
ស្លាប់។ ហើយនាងកំពុងរងទុក្ខជាមួយ—ជំងឺទឹកនោមផ្អែម។ ហើយនាងមិនមែន  
មកពីទីនេះទេ។ នាងមកពី...នាងមកពីរដ្ឋ ល្វីសៀនណា ដែលជាប្រទេស  
វាលកក់។ នោះគឺ... ហើយនេះគឺជារឿងមួយទៀត ដែលទស្សនិកជនអាចដឹង  
អំពីរឿងនេះ។ អ្នកមានកូនស្រីដែលឈឺខ្លាំង ដែលមានគម្រោងចូលរួមកិច្ចប្រជុំនេះ  
ហើយនាងមានជំងឺឆ្លុតឆ្លុក។ វាជាការពិត។ នោះជាការពិត។ មែនទេ? តើអ្នកជឿ  
ទេឥឡូវនេះ? [បងស្រីនិយាយថា “ចាស។ អាម៉ែន។”—អដជ] ប្រសិនបើអ្នកជា  
ពូជរបស់អំប្រាហាំ ចូរទទួលយកវា ហើយដើរចេញ ហើយឱ្យបានជាសះស្បើយ  
ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

163 តើអ្នកជឿទេ? ពិតប្រាកដណាស់។ សូមចាំថា វាគឺជាការសន្យារបស់ទ្រង់។  
ទ្រង់បាននិយាយថា ទ្រង់នឹងធ្វើវា។ ទ្រង់រក្សាការសន្យារបស់ទ្រង់។

164 តើអ្នកធ្វើដូចម្តេច? យើងជាមនុស្សចម្លែកចំពោះគ្នាទៅវិញទៅមក។ ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ។ ប៉ុន្តែព្រះស្គាល់អ្នក។ តើអ្នកជឿទេ ប្រសិនបើព្រះអាចបើកបង្ហាញឱ្យខ្ញុំដឹងពីបញ្ហារបស់អ្នក បន្ទាប់មក អ្នកដឹងថា វាត្រូវតែមកពីអំណាចខាងវិញ្ញាណមួយចំនួន។ ឥឡូវនេះ មានតែរឿងពីរប៉ុណ្ណោះដែលវាអាចមកពី ដែលអ្នកអាចស្រមៃបាន។ នៅពេលដែលវារួចរាល់ វាហួសពីការពន្យល់ ព្រោះវាជាបាតុភូតមួយ។ ហើយ វាក៏ វាគឺជាភាពផ្ទុយគ្នាមួយ អ្វីមួយ មែនហើយ វាមិនសមហេតុផលប៉ុន្តែជាការពិត។ វានឹងជាភាពផ្ទុយគ្នា។ ហើយឥឡូវនេះ អ្នកដឹងហើយ ទោះវាពិតឬមិនពិត អ្នកនឹងដឹងថា តើទ្រង់បានប្រាប់អ្នកពីការពិតឬអត់។

165 ឥឡូវចាំថាខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ។ វាត្រូវតែមាននរណាម្នាក់ក្រៅពីខ្ញុំ។ បើអ្នកធ្វើដូចពួកជាវិស៊ី ហើយនិយាយថា “អូ វាជាវិញ្ញាណអាក្រក់” បន្ទាប់មកអ្នកមានរង្វាន់នោះ។ ប្រសិនបើអ្នកជឿថាវាជាព្រះគ្រីស្ទ អ្នកមានរង្វាន់របស់ទ្រង់។ ហេតុផលដែលអ្នកអាចជឿវាបាន ដោយសារទ្រង់បានសន្យាវាសម្រាប់ថ្ងៃនេះ ហើយវាមិនមានពីពេលមុនឡើយលើកតែពេលនេះ។ នោះធ្វើឱ្យវាដល់ពេលបញ្ចប់។

166 មាននរណាម្នាក់បន្តបង្ហាញនៅចំពោះមុខអ្នក គ្រប់ពេលវេលា។ វាជាបុរសសក់ក្បាលពណ៌ប្រផេះ។ វាជាប្តីរបស់អ្នក។ អង្គុយនៅទីនោះ។ គាត់កំពុងព្យាយាមទទួលយកការព្យាបាលរបស់គាត់ ដោយត្រូវបានគ្របដោយស្រមោលជំងឺមហារីកជុំសាច់មហារីក។ អ្នកមានបញ្ហាតម្រងនោម ប្លោកនោម។ អ្នកគឺលោក និងលោកស្រីលីតថល។ តើវាត្រូវទេ? ប្រុងស្រីនិយាយថា “ចាស។”—អេដ។ ចូរជឿដោយអស់ពីចិត្ត ហើយបានជាសះស្បើយចុះ។

167 “អ្នកនិយាយថាគាត់ ឈ្មោះរបស់ពួកគេ?” ហេតុអ្វី ប្រាកដណាស់។ តើព្រះយេស៊ូវមិនបានប្រាប់ពេត្រុសទេឬថា “អ្នកឈ្មោះស៊ីម៉ូន ជាកូនរបស់យ៉ូណាស”?

168 នេះគឺជាបុរសម្នាក់។ យើងជាមនុស្សចម្លែកចំពោះគ្នា ណាលោក។ ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ។ ប៉ុន្តែអ្នកគឺជាបុរស—ដូចពេត្រុសមកព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ យើងមកជាមួយគ្នា។ តើអ្នកជឿថាខ្ញុំជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់ទេ? តើអ្នកជឿថាអ្វីដែលខ្ញុំបានប្រាប់គឺជាការពិតទេ? ប្រុងប្រុសនិយាយថា “បាទ លោក។ ខ្ញុំជឿ។”—អេដ។ បើអ្នកអាចជឿបាន! ខ្ញុំ ប្រសិនបើមានអ្វីដែលខ្ញុំអាចធ្វើបានសម្រាប់អ្នក ខ្ញុំនឹងធ្វើវា ប៉ុន្តែគ្មានអ្វីដែលខ្ញុំអាចធ្វើបានទេ។ ទ្រង់បានធ្វើវារួចហើយ វាគ្រាន់តែជា



អ្វីមួយដែលធ្វើឱ្យអ្នកជឿវា។ ហើយមើល វានឹងមិនមែនជាខ្ញុំទេ។ ប្រសិនបើ វាជាខ្ញុំ ខ្ញុំនឹង—ខ្ញុំនឹងធ្វើឱ្យអស់ពីសមត្ថភាពដើម្បីអ្នក។ ប៉ុន្តែទ្រង់បានប្រទាន អំណោយទានមួយដល់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែពឹងផ្អែកនៅចំពោះទ្រង់ ហើយទ្រង់បាន ធ្វើការនិយាយ។ តើអ្នកជឿទេ? [២១១។]

169 តើអ្នកជឿទេ អ្នកទាំងអស់គ្នា?

170 ខ្ញុំចង់ស្វែងរកបុរសម្នាក់។ អ្នកមានរឿងជាច្រើនខុសប្រក្រតីជាមួយអ្នក។ ប៉ុន្តែរឿងមួយគឺ អ្នកមានសាច់ដុះនៅលើភ្នែកខាងស្តាំរបស់អ្នក។ នោះជាបញ្ហា ចម្បងរបស់អ្នក។ នេះគឺជារឿងមួយទៀត ស្រ្តីម្នាក់បន្តលេចឡើងនៅទីនេះ។ វា ជាប្រពន្ធរបស់អ្នក។ តើអ្នកជឿថាព្រះអាចប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលជាបញ្ហាជាមួយប្រពន្ធ របស់អ្នកនៅទីនេះ? បញ្ហារបស់នាងគឺនៅក្នុងមាត់របស់នាង។ វាជាធ្មេញរបស់ នាង។ ត្រូវហើយ។ តើអ្នកជឿថាព្រះយេស៊ូវទ្រង់នៅដដែលទេ តើអ្នកណាដឹងថា ស៊ីម៉ូន ពេត្រុស ជានរណា អាចប្រាប់ខ្ញុំថា អ្នកជានរណា? [បងប្រុសនិយាយ ថា “២១១។—អដង។] វានឹងធ្វើឱ្យអ្នកជឿយ៉ាងខ្លាំង? [២១១ លោក។] វានឹង? [២១១។] អូស្តារ បារេស។ [ត្រូវហើយ។] តើវាត្រូវទេ? ចូរទៅតាមផ្លូវទៅផ្ទះឱ្យ បានជាសះស្បើយចុះ។

171 [កន្លែងទេនៅលើកាសែត—អដង។]...ចម្លែកសម្រាប់អ្នក។ ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នក ទេ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់ស្គាល់អ្នក។ តើអ្នកជឿថាទ្រង់អាចប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលជាបញ្ហា របស់អ្នកទេ? តើអ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្តទេ? បញ្ហារបស់អ្នកគឺនៅជុំវិញបំពង់ក របស់អ្នក ហើយនៅក្នុងទ្រូងរបស់អ្នកនៅទីនេះ។ វាគឺជា—វាជាការពុកស្លឹង។ អ្នក កំពុងទទួលបានដុំពកដូចជា និងដុំពកនៅក្នុងសម្ព័ន្ធស្លឹង។ ត្រូវហើយ។ អ្នកមិនមែន មកពីទីនេះទេ។ អ្នកស្ថិតនៅក្នុង—ទីក្រុងដែលមានដើមក្រូចជុំវិញវា។ វាស្ថិតនៅ ក្នុងជ្រលងភ្នំ ដោយមានភ្នំបែបទេសភាពនៅពីក្រោយវា។ មានសណ្ឋាគារមួយ ដែលមានឈ្មោះថាអែនឡី។ វាជាសាន ប៊ែរណាខ្លីនណូ។ នោះហើយជាកន្លែង ដែលអ្នកមកពី។ ចូរត្រឡប់ទៅវិញ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទធ្វើឲ្យអ្នកជាសះស្បើយ បើអ្នក នឹងជឿ។

172 មានរឿងតែមួយគត់ដែលអាចព្យាបាលជំងឺមហារីកបាន នោះគឺជាព្រះ។ តើអ្នកជឿថាទ្រង់នឹងព្យាបាលអ្នកទេ? [បងប្រុសនិយាយថា “ខ្ញុំប្រាកដជា

ជឿ។”—អដ។ ជឿចុះ! ចូរទៅចុះ សូមព្រះជា អម្ចាស់ប្រោសអ្នករាល់គ្នាឲ្យបាន គ្រប់ជ្រុងជ្រោយ។

173 ថ្មីៗនេះអ្នកបានទទួល...ភ័យខ្លាំង បាក់ទឹកចិត្តមែនទែន។ ដោយការភ័យ នេះ ក្រពះរបស់អ្នកបានស្ថិតក្នុងស្ថានភាពមួយ។ អ្នកមិនអាចរំលាយអាហាររបស់ អ្នក យកវាចូលក្នុងមាត់របស់អ្នក។ វាជាអាស៊ីតទាំងអស់នៅក្នុងមាត់របស់អ្នក។ ពេលរសៀល អ្នកនឿយហត់ និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង។ អ្នកមានដំបៅក្រពះពោះវៀន។ តើអ្នកជឿថា នោះជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទអាចប្រាប់អ្នកបានទេ? [បងស្រីនិយាយថា “បាទ។”—អដ។] ទៅញ៉ាំអាហារថ្ងៃត្រង់ របស់អ្នកចុះ។ ជឿដោយអស់ពីដួងចិត្ត របស់អ្នក ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទធ្វើឱ្យអ្នកជា។

174 តើអ្នកសុខសប្បាយទេ? មានបញ្ហាជាច្រើនជាមួយអ្នក។ ប៉ុន្តែរឿងមួយដែល អ្នកខ្លាចនោះ អ្នកនឹងពិការដោយសារជំងឺរលាកសន្លាក់។ ប៉ុន្តែតើអ្នកជឿថាព្រះនឹង ប្រោសអ្នកឲ្យជាសះស្បើយឬទេ? [បងស្រីនិយាយថា “បាទ។”—អដ។]

175 ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងប្រទានវាដល់បងស្រីរបស់ ទូលបង្គំ។ ឱ្យនាងមើលឃើញ។ សូមយកបញ្ហារបស់ស្រ្តីនោះចេញពីនាង ហើយ ធ្វើឲ្យជំងឺរលាកសន្លាក់បានជាល្អ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

176 ទៅឥឡូវនេះ ហើយជឿ។ ទ្រង់នឹងធ្វើវា ហើយវានឹងមិនអីទេ។ កុំសង្ស័យ ដើរទៅមុខ ហើយជឿអស់ពីចិត្ត។

177 បញ្ហាបេះដូងជារឿងដ៏អាក្រក់ ប៉ុន្តែព្រះគ្រីស្ទបានប្រោសបេះដូងឲ្យជា។ តើ អ្នកជឿទេ? [បងស្រីនិយាយថា “បាទ។”—អដ។] ទៅចុះ ហើយជឿវានឹង បានសម្រេច។ វាផុតទៅហើយ។

178 តើអ្នកជឿថាអ្នកនឹងពិការទេ? អត់ទេ ខ្ញុំមិនគិតដូច្នោះទេ។ គំនិតរបស់ខ្ញុំគឺ ជំងឺ រលាកសន្លាក់ ស្រមោលនៅទីនោះ អូ នោះហើយជាមហារីក។ តើអ្នកជឿថាទ្រង់ នឹងព្យាបាលវាទេ? [បងស្រីនិយាយថា “បាទខ្ញុំជឿ។”—អដ។] ទៅចុះហើយជឿ។ ទ្រង់នឹងធ្វើឱ្យអ្នកជាសះស្បើយ។

179 វាវិខានអ្នក ឈប់បន្តិច ស្ទុះនៅក្នុងបេះដូង។ ប៉ុន្តែតើអ្នកជឿថាវានឹង ចប់ទេ នៅយប់នេះ? ចូរទៅហើយជឿចុះ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានធ្វើឲ្យអ្នកបាន ជាសះស្បើយ។

180 មានបញ្ហាតិចតួច ធាតុស្រ្តី អស់រយៈពេលជាយូរមកហើយ។ ហើយបន្ទាប់មក អ្នកគឺជាអ្នកពិបាកក្នុងការក្រោកពីដំណេកនៅពេលព្រឹក។ អ្នកជាប់សន្លាក់ នៅ អវយវៈរបស់អ្នក។ អ្នកមិនអាចដើរបានហ្មត់ដល់ពេលថ្ងៃ។ វាជាជំងឺរលាក សន្លាក់។ ទៅចុះ កុំសង្ស័យ អ្នកនឹងមិនមានវាទៀតទេ។ ជឿដោយអស់ពីចិត្ត។

181 អ្នកមានរឿងជាច្រើន ភាពស្មុគស្មាញ។ ប៉ុន្តែរឿងមួយដែលខានអ្នកខ្លាំងនោះ អ្នកក៏គិតដល់ជំងឺរលាកសន្លាក់ដែរ ដែលវាធ្វើឲ្យអ្នកពិការ។ តើអ្នកជឿថាទ្រង់នឹង ធ្វើឱ្យអ្នកដើរហើយបានស្រួលទេ? [បងស្រីនិយាយថា “ចាស លោក។”—អដ។] ចូរទៅចុះហើយជឿវាឲ្យអស់ពីចិត្ត ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនឹងធ្វើឲ្យអ្នកបានជា។

182 បេះដូងភ័យព្រួយ និងរលាកសន្លាក់ ប៉ុន្តែតើអ្នកជឿថាព្រះនឹងធ្វើឲ្យអ្នកជា សះស្បើយទេ? អ្នកជឿទេ? ចូរទៅ ហើយសូមព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវប្រោសអ្នកឲ្យ បានជា។

183 ក្រពះនេះប្រាកដជាផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវបញ្ហាច្រើនក្នុងរយៈពេលប៉ុន្មានឆ្នាំ ចុងក្រោយនេះ មែនទេ? វានឹងមិនមានទៀតទេ។ ទៅចុះ ហើយជឿ។ ព្រះប្រទាន ពរអ្នក។ ត្រូវបានជាសះស្បើយ។

184 អ្នកក៏ ក្រពះរបស់អ្នក ក៏បានជាសះស្បើយដែរ។ ទៅចុះ ហើយជឿដោយ អស់ពីចិត្ត។ កុំសង្ស័យ។

185 ពិបាកដកដង្ហើម ជំងឺហឺតចាស់ពិតជាធ្វើឱ្យអ្នកធ្លាក់ចុះ។ មែនអត់? តើអ្នកជឿ ថាវានឹងត្រូវបានជាឥឡូវនេះទេ? [បងស្រីនិយាយថា “បាទ។”—អដ។] មិនអីទេ ទៅចុះហើយជឿចុះ។ អាមែន។

186 ហាលេលូយ៉ា! តើអ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្តទេ?

187 ចាំមួយភ្លែត។ តើអ្នកមិនឃើញពន្លឺនៅទីនោះទេឬ? ស្រ្តីស្បែកខ្មៅតូចម្នាក់ សម្លឹងមកខ្ញុំ អង្គុយត្រង់នេះ នាងមានធាតុលូតលាស់ផ្នែកខាងឆ្វេង។ នាងមាន បញ្ហាតម្រងនោម ជាផលវិបាក។ អ្នកមានជំនឿកាន់តែច្រើន។ អ្នកមិនចាំបាច់មក ទីនេះទេ។ វាផុតទៅហើយ។ គ្រាន់តែជឿវា។ អាមែន។ មានជំនឿលើព្រះ!

តើអ្នកជឿទេ?

188 តើអ្នកជឿទេ បងស្រី អ្នកនឹងឆ្លងផុតពីបញ្ហាឆ្លឹងខ្នងនោះ ដែលដាក់នៅ ទីនោះ? តើអ្នកជឿថាទ្រង់នឹងធ្វើឱ្យអ្នកជាសះស្បើយទេ? យល់ព្រម។ កុំសង្ស័យ ហើយអ្នកអាចមានវាបាន ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែជឿវា។

189 បុរសដែលអង្គុយនៅទីនេះ សម្លឹងមកខ្ញុំ ឈឺក្រពេញប្រស្តាត ក្រោកពីដំណេក ទាំងយប់។ តើអ្នកជឿទេ លោក? វានឹងចប់ហើយ ប្រសិនបើអ្នកជឿ។

190 ទីនេះមានបុរសស្បែកខ្មៅម្នាក់អង្គុយមើលមកខ្ញុំ។ គាត់កំពុងទទួលរងនូវ ជំងឺឆ្លុតជ្រូក។ គាត់កំពុងស្វែងរកពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធផង ដែរ។ សូមក្រោកឈរឡើង លោក ទទួលយកការព្យាបាលរបស់អ្នកចុះ។ សូម ព្រះជាម្ចាស់ប្រទានបុណ្យជ្រមុជនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អាម៉ែន។

191 អង្គុយទល់មុខគ្នា មានក្មេងម្នាក់អង្គុយ ដែលមានជំងឺឆ្លុតជ្រូក ប្រភេទនៃការ សន្លប់ជាញឹកញាប់ អង្គុយនៅទីនោះនៅលើម្ខាងទៀត។ តើអ្នកជឿថាទ្រង់នឹងធ្វើឲ្យ កូនមានសុខភាពល្អទេ? តើអ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្តទេ? ពេលនោះ ព្រះនឹងប្រោស កូនឲ្យជា។

192 ជឿទេអ្នកទាំងអស់គ្នា? តើ—តើទ្រង់មិនមែន ពិតជាពូជរាជរបស់អំប្រាហាំ ទេឬ? តើទ្រង់មិនមែនជាអ្នកច្បាំងដ៏ខ្លាំងពូកែទេឬ? តើទ្រង់បានសន្យាថាអ្នកអាច កាន់កាប់ប្រកាសរបស់ខ្មាំងឬទេ?

193 តើអ្នកមានប៉ុន្មាននាក់ត្រូវបានចង ទទួលសម្ភាធនៃសត្រូវ? លើកដែររបស់ អ្នក ដែលអ្នកមានអារម្មណ៍ថាមានសម្ភាធពីសត្រូវ។ ហើយអ្នកជាពូជរបស់អំប្រា ហាំ ចូរលើកដៃឡើងដូច្នោះ។ និយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំផុញទ្រាន់នឹង ការភ័យ។” អូ មានអ្នកប្រហែល៨០ភាគរយជាមួយរឿងនោះ។ និយាយថាខ្ញុំ... ពេលនេះវាគ្រាន់ណាស់ ហ្នឹងទាំងមូលកំពុងក្លាយជាហ្នឹងគោដីធំមួយ វាស្ទើរតែធ្វើ ឱ្យខ្ញុំពិការភ្នែក នៅទីនោះដែលអ្នកនៅ។

194 តើអ្នកមិនឃើញទេ ថានៅទីនេះម៉ែ ឬសាមសិបករណី ឬច្រើនជាងនេះ នៅ ទីនេះនៅលើវេទិកានេះ និងចេញនៅក្នុងទស្សនិកជននោះថាព្រះជាម្ចាស់មិន បរាជ័យទេ? វាក៏ជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដដែលដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជា រៀងរហូត។ តើអ្នកជឿទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”—អេដ។ ដូច្នោះ ចុះ ហេតុអ្វីបានជាគ្រប់ពូជរបស់អំប្រាហាំ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនយកសោរឥឡូវនេះ?

អ្នកឈ្នះដ៏អស្ចារ្យ ដែលបានយកឈ្នះវាសម្រាប់អ្នក គឺនៅទីនេះ។ ទ្រង់បាន  
បង្ហាញថានៅទីនេះ។ តើអ្នកជឿទ្រង់ទេ?

195 បន្ទាប់មកយកសោរនៃសេចក្តីជំនឿរបស់អ្នក លើកដៃឡើង។ និងនិយាយ  
ថា “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ទូលបង្គំជឿសម្រាប់ការព្យាបាលរបស់ទូលបង្គំឥឡូវនេះ។”  
ក្រោកឈរឡើង។ លើកដៃរបស់អ្នក ដោះសោជំនឿរបស់អ្នកឥឡូវនេះ។ “ខ្ញុំជឿ  
ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ខ្ញុំជឿឥឡូវនេះ។”

196 ឥឡូវនេះដាក់ដៃរបស់អ្នកលើគ្នាទៅវិញទៅមក។ ដាក់ដៃរបស់អ្នកទៅគ្នា  
ទៅវិញទៅមក ពូជមួយទៀតរបស់អំប្រាហាំ។ ឥឡូវនេះ អ្នកអធិស្ឋានសម្រាប់  
មនុស្សនោះ។ ដាក់ដៃរបស់អ្នកលើពួកគេ។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ទី  
សំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ។ ប្រសិនបើគេដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ  
នោះគេនឹងបានជាសះស្បើយ។”

197 សាតាំង ឯងបានចាញ់ការប្រយុទ្ធ។ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូម  
ចេញពីទីនេះ ហើយអនុញ្ញាតឲ្យមនុស្សទាំងនេះទៅ ដើម្បីថ្វាយសិរីល្អដល់  
ព្រះ។



**អយ្យកោ អំប្រាហាំ** KHM64-0207

(The Patriarch Abraham)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាច ថ្ងៃសុក្រ ថ្ងៃទី 7 កុម្ភៈ 1964 នៅកន្លែងតាំងពិព័រណ៍ ខោនធី ខន នៅក្នុងបេកហ្គីហ្វៀល កាលីហ្វ័រញ៉ា U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពី ខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺ ត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2022 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

**VOICE OF GOD RECORDINGS**

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)

## ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា  
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ  
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា  
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក  
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង  
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង  
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG